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Simru SİLAHTAROĞLU

Hem kekeme
hem geveze

>2'de

Lig başlıyor

Osman ÖZTOKMAK >7’de

�Gaziler Günü nedeniyle tören dü-
zenlendi. Saygı duruşu ve sonrasında 
istiklal Marşı’nın okunmasının ardın-
dan Göksu ilkokulu öğrencilerinden 
rüzgar Kaba’nın şiiri duygusal anlar 
yaşattı. 2’de

DUYGU DOLU ŞİİR T                                       RSE
KÖŞE

Side’de doğru 
söyler, İznik’te şaşar

İdris ÖZYOL sayfa 4’te

KATILIM REKORU KIRAN FESTİVALİ, BÜYÜKŞEHİR HALKLA BİRLİKTE GERÇEKLEŞTİRECEK

ALTIN PORTAKAL 
HALKIN FESTİVALİ
Altın Portakal Film Festivali’ni bu yıl bakanlık desteği olmadan yapacaklarını söyleyen Başkan Böcek, 

“Kendi yağımızda kavrulacağız, Antalya’nın festivalini Antalyalılar ile birlikte düzenleyeceğiz” dedi

Festivalin mottosunu da açıklayan Başkan Böcek 
“Bu yıl mottomuz ‘Hikayemiz Birlikte’ oldu. altın 
Portakal için ilk kez başrolü halkın kendisine ver-
diğimiz bir afiş ve video serisi kurguladık” dedi. 

�Altın Portakal Film Festivali’nin 
toplantısında konuşan Büyükşehir 
Belediye Başkanı Muhittin Böcek, 
“Geçen yıl bize yaşatılanlar için 
üzüntüm büyük. Bu yıl festivalimi-
zi hep birlikte yapacağız” dedi. 

�Festival için Kültür ve turizm 
Bakanlığı’ndan destek almadıkla-
rını, tamamen kendi imkanlarıyla 
yapacaklarını belirten Başkan Böcek, 
“Festivali sinema emekçileri ile birlik-
te halkımızla yapacağız” dedi. 5’te

GEçTİğİmİz YILI HATIRLATTI

FESTİVAL mOTTOSU: 

HİKAYEmİz 
bİRLİKTE 

�Kepez Kent Konseyi’nin yeni dö-
nem genel kurulu yapıldı. Kanal V 
Haber Müdürü ali Buldu oybirli-
ğiyle Konsey Başkanı seçildi. 8’de

�eğitiM Bir Sen üyeleri, okullar-
da personel ihtiyacını karşılamak 
üzere uygulamaya konan işgücü 
Uyum programını protesto etti. 4’te

�U-16 Milli ta-
kımında for-
ma giyen antal-
yaspor’un genç  
oyuncuları, tur-
nuvalarda oy-

nadıkla-
rı oyun ve 
skor katkı-
ları ile dik-
kat çekti.

�KrUVaziyer turizmin-
de antalya cazibe merke-
zi olmayı sürdürüyor. an-
talya’ya 12 gemiyle 8 bin 
489 yolcu, alanya’ya ise 
8 gemiyle 10 bin 562 yol-
cu geldi. 6’da

Denizden de 
turist yağıyor

‘Kuğu Gölü’ 
Aspendos’ta
�AsPendos Opera ve Bale 

Festivali Pyotr Ilyich Çaykov-
ski’nin ‘Kuğu Gölü’ balesi ile 
devam ediyor. 8’de

milli Takım’a damga vurdular

FAHRETTİN 
HEPKESKİN

GAzİLER GüNü 
TöRENLE KUTLANDI

Antalya’da ‘19 Eylül Gaziler Günü’ Cumhuriyet 
Meydanı’ndaki Atatürk Anıtı’na çelenk konulması 

ile kutlandı. Törende duygusal anlar da yaşandı İşgücü Uyum 
Programı tepkisiKent Konseyi’ne 

gazeteci başkan

‘KENDİ İmKANLARImIzLA’ 
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Yemin olsun vatandaş 
olarak tam da böyle 
olduk. Neden mi? 

Toplumun akşamdan sabaha 
gündem maddesi değişir-
ken millettin de çenesine 
vurmuş. Değişmeyen ise 
adının öyle veya böyle eko-
nomi ve enflasyon olması. 
Gelirler sabit ama giderlerin 
zamlanması, ekonomistlerin 
yıl sonu enflasyon beklenti-
sini en az yüzde 45 olarak 
ön görmeleri. Öte yandan 
ekonominin patronunun, 
‘enflasyonda kalıcı düşüş 
başladı’ diyerek vatandaştan 
yine sabır istemesi (sanki 
kaldı da). Bu arada ekonomi 
yönetimi bile ‘enflasyonu 
yenmek o kadar kolay bir iş 
değil’ diyerek düşüş tarihin-
de 2025’in ikinci yarısını 
işaret ediyor. Hal böyle 
olunca da verilen mesajlar 
yürekleri soğutur mu? Hesap 
kitap şaşmış, matematik 
sersemlemiş. Derdini anlat-
maktan yorulan vatandaş ise 
sosyal şizofren olmuş!

***
Eh ne yapalım akılla izah 

edilemeyen mizahla izah 
edilirmiş. Enflasyon, artan 
döviz kuru, faiz, zamlar 
vergiler derken herkes kendi 
çapında birer ekonomist ol-
muş çıkmış. Nasıl olmasın ki 
kambur onun sırtında, eko-
nomik gidişat onun dilinde. 
Bakınız neler neler öğreni-
yoruz enflasyon nasıl düşer, 
pahalılıkla nasıl mücadele 
edilir, ayak nakite göre nasıl 
uzatılır, tasarrufun tasarrufu 
nasıl yapılır ve dahası vatan-
daşın günlük eğitimi. Amma 
velakin enflasyonda bir türlü 
gelemeyen bahar, işte onun 
hakkından gelinemiyor.

***
Çarşı pazardaki pahalılık 

nasıl düşer bunun cevabını 
pek anlamadık ama fahiş 
fiyatların nedeninin stok-
çular olduğunu öğrendik. 
De, bu stokçulara fırsat mı 
veriliyor, yeterince denetle-
nemiyor mu, onun yanıtını 
öğrenemedik. İyi de kimmiş 
bu stokçular? Kim olacak 
sen, ben, bizim oğlan. 
Açıklanmayan, anlaşılama-
yan konular. Temel gıda 
ürünlerinin üzerinde ters 
dönen etiketler, etin kırmı-
zısına, beyazına akşamdan 
sabaha gelen fahiş zamlar. 
Tüketici artık ne alacağına 
değil de kaç liraya alacağına 
bakıyor, eski alışkanlıklar 
rafa kalkmış besbelli. Kilo işi 
falan hak getire.

***
Emeklinin derdi de 2024 

yılı sonunda maaş kaç lira 
olur? Emeklinin maaş çilesi 
biter mi? Şimdilerde yeni 
yılda emekliye yüzde 14-15 
zam konuşuluyor. Asgari 
ücret ne olurmuş, minimum 
yüzde 40 zam verileceği 
söyleniyor. Emekli 12 bin 
500 lira ile ayın sonunu 
getirmeye çalışıyor. Asgari 
ücretli deseniz 17 bin 2 
lira ile 2024’ün sonunu ay, 
gün hesabı yaparak bekler 
olmuş. Sabit gelirlinin im-
dadına yetişen kredi kartla-
rına ise limit getirilmiş. Ve 
de ne olmuş, kişinin aylık 
gelirinin 4 katı olacakmış, 
yani kartın limiti, gelir ile 
orantılı öyle mi? Neyse 
ki Ankara geçim derdinin 
olduğunu kabullendi de 
kim bilir belki de 2024’ün 
sonunda ezberler bozulur. 
Sağlıcakla kalın.

HAYATA GÜLÜMSE

ANTALYA’DA 
19 Eylül Ga-
ziler Günü, 
Cumhuriyet 

Meydanı’ndaki Ata-
türk Anıtı’na çelenk 
sunulmasıyla kut-
landı.

Törene, Antalya Vali-
si Hulusi Şahin, Antalya 
Garnizon Komutanı Tuğ-
genaral Hasan Basri Erku-
zu, Antalya Büyükşehir Beledi-
ye Başkanı Muhittin Böcek, Antalya 
Başsavcısı Yakup Ali Kahveci, Antalya Emni-
yet Müdürü İlker Arslan, Antalya İl Jandar-

ma Komutanı Tuğgena-
ral Tarık Hekimoğlu, 

Akdeniz Üniversitesi 
Rektörü Özlenen Öz-
kan, Türkiye Muha-
rip Gaziler Derneği 
Antalya Şube Başka-
nı Zeynel Abidin Se-

zer, siyasiler, gaziler, 
askerler, güvenlik güç-

leri ve vatandaşlar katıl-
dı. Tören, Atatürk anıtına 

Antalya Valiliği’nin çelenk su-
numuyla başladı. Saygı duruşunda 

bulunulması ve İstiklal Marşı’nın okunması-
nın ardından Göksu İlkokulu öğrencilerinden 

Rüzgar Kaba’nın ‘Bizim Gazim’ şiirini okuma-
sıyla devam etti.

Törende konuşan Zeynel Abidin Sezer, gazi-
liğin Türk vatanseverliğinin, Türk kahraman-
lığının, Türk fedakarlığının yaşayan destanı 
olduğunu ifade etti. Sezer, “Gazi ise bu desta-
nı yazan kahramandır. Bir ülkenin en değerli 
yatırımı insana yaptığı yatırımdır. Bu itibarla 
eğitime de önem vererek Türkiye Cumhuriye-
ti vatandaşlarının sağlıklı, huzurlu, mutlu ya-
şamasıdır. Türkiye Cumhuriyeti’nin temelini 
atıp inşa eden eşsiz başkomutan Gazi Musta-
fa Kemal Atatürk’ü saygı, minnet ve şükran 
ile anıyorum” dedi.

Zeynel Abidin Sezer’in konuşmasının ar-
dından tören sona erdi.  DHA

ANTALYA, Isparta ve Burdur il-
leri elektrik dağıtım hizmeti ve-
ren Akdeniz Elektrik Dağıtım 
A.Ş.’nin (AEDAŞ) Genel Müdü-
rü İlkay Baydar, üç ildeki toplam 
1666 mahallede 2 milyon 400 
bin abone olduğunu söyledi. Üç 
ilin toplam yıllık elektrik tüke-
timinin 11 milyar kwh olduğu-
nu açıklayan İlkay Baydar, bu-
nun yüzde 85’inin Antalya’ya ait 
olduğunu açıkladı. 2 milyon 400 
bin abonenin 1 milyon 850 bini-
nin Antalya’da olduğunu belir-
ten Baydar, Isparta’da 300 bin, 
Burdur’da 250 bin aboneleri ol-
duğunu söyledi.

Haziran- Temmuz- Ağustos dö-
neminde Antalya, Burdur ve Is-
parta’da toplam elektrik tüketi-
minin 3 milyar 930 milyon kwh’i 
bulduğunu açıklayan Baydar, 
“Geçen yıl aynı dönemde bu ra-
kam 3 milyar 421 milyon kwh 
seviyesindeydi. Bu yaz elektrik 
tüketimi geçen yıla göre yaklaşık 
yüzde 15 arttı” dedi.

Bu yaz hizmet bölgeleri üç il-
deki toplam elektrik tüketiminin 
yüzde 89-90’ının Türkiye’nin tu-
rizm başkenti Antalya’da gerçek-
leştiğini açıklayan Baydar, “Sıcak 
havaların yanı sıra yerli ve ya-
bancı turistin ilgisiyle yüzde 15,4 
artarak, 3 milyar kwh’den 3 mil-

yar 529 milyon kwh’ye yükseldi” 
diye konuştu.

Oransal olarak en yüksek artı-
şın Haziran ayında yaşandığını 
belirten Baydar, “Geçen yıl hazi-
ran ayında hizmet bölgemizde-
ki elektrik tüketimi 793,5 milyon 
kwh iken bu haziran 1 milyar 47 
milyon kwh’yi aştı. Geçen yıla 
göre yüzde 32 gibi oldukça yük-
sek bir artış oldu. Temmuz ayın-
da geçen yıl 1 milyar 203 mil-
yon kwh olan elektrik tüketimi 
bu yıl yüzde 20,4 artışla 1 milyar 
448 milyon kwh’ye ulaştı. Ağus-
tos ayında ise yüzde 1’lik artışla 
1 milyar 434 milyon kwh seviye-
sinde oldu” diye konuştu.

Avrupa İklim Ajansı verileri-
ne göre son zamanların en sıcak 
yazlarının yaşandığına dikkat çe-
ken İlkay Baydar, “2024 yılı en 
sıcak yaz dönemi olarak tarihe 
geçti. Bunun bizim bölgemizdeki 
yansımasına bakarsak temmuz 
ayında tüm zamanların en sıcak 
dönemini yaşadık. Bölgemizde 
23 Temmuz’da 58 milyon 849 bin 
kilowatt saatlik (kwh) günlük 
elektrik tüketimiyle en yüksek 
elektrik tüketimini kayıt altına 
aldık. Geçen sene temmuz ayın-
da günlük elektrik tüketimi mak-
simum 54 milyon kwh olmuştu” 
dedi.  DHA 

Gaziler Günü 
törenle kutlandı
Antalya’da ‘Gaziler Günü’ Cumhuriyet Meydanı’ndaki Atatürk Anıtı’na çelenk konulması ile kutlandı. 

Törene Antalya Valisi Hulusi Şahin, Antalya Garnizon Komutanı Tuğgenaral Hasan Basri Erkuzu, 
Antalya Büyükşehir Belediye Başkanı Muhittin Böcek ile kent protokolünden birçok isim katıldı

AntAlyA’dA 
rekor tüketİm

ANTALYA Genç İş İn-
sanları Derneği (ANT-
GİAD) Yönetim Kurulu 
Başkanı Ercan Yavaş, Tür-
kiye’nin farklı bölgele-
rinden gelen Genç İş İn-
sanları Dernekleri (GİAD) 
başkanlarıyla birlikte 
Türk İş Dünyası Konfede-
rasyonu (TÜRKONFED) 
Başkanı Süleyman Sön-
mez’i ziyaret etti. Yapılan 
ziyarette, Türkiye’nin her 
köşesinden gelen genç gi-
rişimcilerin sorunları ve 
beklentileri masaya yatı-
rılarak GİAD’lar ile TÜR-
KONFED arasında kurulabilecek iş birlikle-
ri hakkında detaylı görüşmeler yapıldı. Bu 
çerçevede, genç iş insanlarının ekonomik, 
sosyal ve kurumsal gelişimlerine katkıda 
bulunabilecek projelerin hayata geçirilme-
si ve bölgesel kalkınmaya yönelik ortak ça-
lışmaların önemi vurgulandı.

ANTGİAD Başkanı Ercan Yavaş, bu tür 
toplantıların genç girişimcilerin ülke ça-
pında daha güçlü bir iş ağına kavuşma-
ları açısından büyük fırsatlar sunduğunu 
belirtti. TÜRKONFED gibi köklü bir orga-
nizasyonla yapılacak iş birliklerinin, genç 

iş insanlarının hem 
bölgesel hem de ulu-
sal ölçekte daha fazla 
desteklenmesine im-
kan tanıyacağını ifa-
de eden Yavaş, şunları 
söyledi:

“ANTGİAD olarak, 
genç girişimcilerimi-
zin önünü açacak, on-
ları küresel rekabet or-
tamına hazırlayacak 
projelerde yer almaya 
kararlıyız. Bu iş birliği, 
gelecekte daha büyük 
ve kapsamlı projele-
re imza atmamız için 

önemli bir adım olacak. Genç iş insanları 
olarak, hem bölgemizin hem de ülkemizin 
ekonomik kalkınmasına katkı sağlamaya 
devam edeceğiz.”

Ercan Yavaş, TÜRKONFED ev sahipliğin-
de gerçekleştirilen ve iki gün süren ‘Genç 
İş İnsanları Dernekleri Strateji Toplantısı’na 
da katıldı. Çalıştay formatında düzenlenen 
toplantıda, Türkiye’nin dört bir yanında-
ki genç girişimcilerin karşılaştığı zorluklar, 
beklentiler ve bu zorluklara karşı geliştiri-
lebilecek çözüm yolları geniş bir katılım-
la tartışıldı. Özellikle girişimcilik ekosiste-

minin iyileştirilmesi, gençlerin finansmana 
erişim zorlukları, iş dünyasında karşılaşılan 
bürokratik engeller ve eğitimde yenilikçi 
yaklaşımlar gibi konular masaya yatırıldı.

Toplantının ana odak noktalarından biri, 
genç iş insanları derneklerinin geleceğe yö-
nelik vizyonları ve bu vizyonlar doğrultu-
sunda yapılması gereken stratejik hamleler 
oldu. Sivil toplum kuruluşlarının stratejik 
planları, kurumsal yapıları ve hedefleri de-
taylı olarak değerlendirildi. Aynı zaman-
da, Türkiye’nin dört bir yanındaki genç iş 
insanlarının bir araya gelerek dayanışma 
içinde hareket etmeleri ve geleceğe yöne-
lik projelerde ortak bir vizyon oluşturmala-
rı gerektiği vurgulandı.

Toplantıda bir konuşma yapan Ercan Ya-
vaş, ANTGİAD olarak Türkiye’nin genç giri-
şimcilerine rehberlik etmek ve onlara yeni 
ufuklar açmak için çalıştıklarını belirtti. Ya-
vaş, “Bu strateji toplantısı, genç iş insan-
larının karşılaştığı zorlukları aşmaları için 
somut çözümler üretirken, ANTGİAD ola-
rak bizlerin de ülke genelindeki girişimci-
lik ekosistemine olan katkılarımızı güçlen-
dirmeyi amaçlıyor. Aynı zamanda, genç iş 
insanlarının Türkiye’nin geleceğine yön ve-
recek önemli projelerde aktif roller üstlen-
melerini teşvik etmeyi hedefliyoruz” dedi. 
İHA

Genç girişimciler 
için iş birliği adımı

Antalya Genç İş İnsanları Derneği Başkanı Ercan Yavaş, 
TÜRKONFED ziyaretinde genç girişimciler için iş birliği adımları attı
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MANAVGAT’TA Kenan E.B.’nin kullandığı motosiklet ile Belkize 
D.’nin idaresindeki 3 tekerlekli elektrikli bisiklet kavşakta çarpıştı. Çar-
pışmanın şiddeti ile iki sürücü de yaralandı. Yaralanan sürücüler, am-
bulansla hastaneye kaldırıldı. Hastaneye kaldırılan sürücülerin sağlık 
durumlarının iyi olduğu öğrenildi. Olayla ilgili inceleme başlatıldı. İHA

Manavgat’ta motosiklet kazası

T.C.
ANTALYA

16. ASLİYE HUKUK 
MAHKEMESİNDEN

İLAN
ESAS NO  : 2024/227 Esas
KARAR NO  : 2024/338
Davacı FATMANA DELİ aleyhine mahke-
memizde açılan Nüfus (Ad Ve Soyadı Dü-
zeltilmesi İstemli) davasının yapılan açık 
yargılaması sonunda verilen 12/07/2024 
tarihli kararın hüküm özetidir;
1-Davanın KABULÜNE,
1********2 TC Kimlik numaralı davacı Fat-
mana Deli’nin “DELİ” olan soyadının 
“ŞENTÜRK” olarak DEĞİŞTİRİLMESİNE, 
Nüfusa soyadının “ŞENTÜRK” olarak ka-
yıt ve tesciline,
Dair, tarafların yüzüne karşı, gerekçeli ka-
rarın tebliğ tarihinden itibaren iki haftalık 
yasal süre içerisinde Antalya Bölge Adliye 
Mahkemesine istinaf yasa yolu açık ol-
mak üzere karar verildi.12/07/2024 Tebliğ, 
yerine geçmek üzere ilanen tebliğ olunur. 
26/07/2024

   Resmi ilanlar www.ilan.gov.tr’de.        Basın No: ILN02092149

SERİK’TE, bir dö-
nem dini nikah-
la birlikte yaşadığı 
kişinin yer göster-

mesiyle toprağa gömülü 
bulunan kemik parçala-
rının, 9 aydır kayıp olan 
işitme engelli Nihal Ba-
bayiğit’e (24) ait olduğu 
belirlendi. Kızının kemik-
lerini teslim alıp topra-
ğa veren Vedat Babayi-
ğit, “Allah’a şükür kızımın 
yeri belli oldu. Artık gelip 
duamızı yapacağız” dedi.

Serik’te yaşayan işitme 
engelli Nihal Babayiğit, 
2022’de Batman’da yaşa-
yan işitme engelli Mehmet 
Basık ile sosyal medyadan tanıştı ve 
bir süre sonra kayboldu. O dönem Ni-
hal Babayiğit’i arayan babası Vedat Ba-
bayiğit ile bir süredir ayrı yaşadığı eşi 
Derya Yılmaz, kaybolduktan yaklaşık 
2 ay sonra kızlarının Mehmet Basık ile 
Batman’da dini nikahla yaşamaya baş-
ladığını öğrendi. 2023’te 1 çocuk dün-
yaya getiren Nihal Babayiğit ile Meh-
met Basık arasında anlaşmazlık çıktı. 
Babayiğit, doğumdan 15 gün sonra be-
beğini Batman’da bırakıp, Serik’teki ai-
lesinin yanına döndü.

KANLI FOTOĞRAFLARI                   
OrTaYa ÇIKTI

Mehmet Basık, geçen yıl 9 Ekim’de 
Serik’e gelip Nihal Babayiğit ile buluş-
tu. Bu tarihten sonra Babayiğit’ten ha-

ber alınamadı. Ailesi, Nihal Babayiğit’i 
ararken; bu yıl 1 Mayıs’ta dayısı Ali Yıl-
maz’a ulaşan ve Mehmet Basık’ın tanı-
dığı olduğu öğrenilen kişiler, çeşitli fo-
toğraf ve videolar gönderdi. Basık’ın 
cep telefonuyla görüntülü görüşme 
yaptığı kişiye, Babayiğit’in boynun-
da kan izleri ve yerde hareketsiz yatar 
haldeki fotoğrafını paylaştığı belirlen-
di. Aynı videoda Mehmet Basık’ın Ba-
bayiğit’in kimliğini ve cep telefonunu 
da gösterdiği anlar yer aldı. Aile, bu vi-
deo ve fotoğraflar üzerine Nihal Baba-
yiğit’in hayatından endişe ettiklerini 
belirterek, polise başvurdu. Soruştur-
mada, Serik Emniyet Müdürlüğü asa-
yiş ekipleri, 2 Mayıs’ta Mehmet Basık’ı 
Batman’da gözaltına aldı. Basık, işlem-

lerinin ardından tutuklandı.

KEMİK PARÇALARI 9 AY                    
SONra BuLuNdu

Cumhuriyet savcısının talimatıyla 
Nihal Babayiğit’in dini nikahla birlikte 
yaşadığı Mehmet Basık, Batman Ceza-
evi’nden jandarma nezaretinde Serik’e 
getirildi. 13 Haziran tarihinde Basık’ın 
yer göstermesi üzerine Serik-Belek 
kara yolu Eminceler mevkiinde, yol ke-
narındaki ağaçlıklar arasında arama 
yapıldı. Aramada Nihal Babayiğit’e ait 
olduğu değerlendirilen kemikler bu-
lundu. Polis, olay yeri inceleme ve An-
talya Büyükşehir Belediyesi Mezar-
lıklar Müdürlüğü ekipleri tarafından 
çıkarılan kemikler, ceset torbasında 

toplandı. Sonrasında tabuta konan ke-
mikler otopsi için Antalya Adli Tıp Ku-
rumu’na gönderildi. Kemiklerden alı-
nan örnekler de DNA incelemesi için 
İstanbul Adli Tıp Kurumu’na sevk edil-
di. Cinayet şüphelisi Mehmet Basık ise 
Antalya’nın Manavgat ilçesindeki ceza-
evine konuldu.

‘YERİ YURDU ARTIK BELLİ’

İstanbul Adli Tıp Kurumu’nda ya-
pılan incelemeler sonucunda kemik-
lerin Nihal Babayiğit’e ait olduğu tes-

pit edildi. Sonucun 
bildirilmesinin ar-
dından Vedat Ba-
bayiğit, dün kızına 
ait kemikleri tes-
lim alıp, Serik ilçe-
sinde toprağa ver-
di. DHA muhabirine 
konuşan Vedat Ba-
bayiğit, “Allah’a şü-
kür kızımın yeri bel-
li oldu. Artık gelip 

duamızı yapacağız. 1 seneyi geçkin-
dir çocuğum rezil oldu. 7- 8 ay kayıptı. 
Arandı, bulundu. Yeri, yurdu artık bel-
li. Herkes elinden geleni yaptı. Bundan 
sonra gelip duamızı yapacağız. Kızımın 
naaşı İstanbul Adli Tıp Kurumu’ndan 
geldi. Sabah teslim aldık ve defnettik. 
Otopsi sonucuna göre cenaze kızım Ni-
hal’e ait. Öldüren kişiyle ilgili artık dev-
let karar verecek. Hakimlerimiz karar 
verecek ama biz de peşindeyiz, takip-
çisi olacağız. İnşallah o ömür boyu ha-
piste yatacak” dedi. dHa

MANAVGAT’TA meydana gelen kazada, 
kapalı kasa bir kamyonet ile otomobil çarpış-
tı. Otomobili kullanan kadın, polislere zor an-
lar yaşatırken olayı görüntüleyen gazeteciye 
tehditler savurdu. Çevredeki bir işyeri kame-
rasına saniye saniye yansıyan kazada sürü-
cünün 1.50 promil alkollü olduğu belirlendi.

Kaza, akşam saatlerinde Antalya’nın Ma-
navgat ilçesi Eski Hisar Mahallesi’nde mey-
dana geldi. Edinilen bilgiye göre, Cadde-
si üzerinde seyir halinde seyir halinde olan 
Meryem T.’nin idaresindeki 34 DS 5468 pla-
kalı otomobil ile çevreyolu istikametine git-
mekte olan Mustafa Ö.’nün hâkimiyetinde-
ki 07 BUN 682 plakalı kapalı kasa kamyonet 

9 aydır kayıptı 
kemikleri bulundu

Serik’te kayıp olarak 9 aydır aranan işitme engelli Nihal Babayiğit’in öldüğü 
kesinleşti. Babayiğit’in birlikte yaşadığı Mehmet Basık’ın yer göstermesi ile 

bulunan kemiklerin yapılan DNA incelemesi ile genç kadına ait olduğu belirlendi
ANTALYA’DA yaşayan ve Aydın’a dip-

lomasını almak için giderken geçirdi-
ği kaza sonucu ağır yaralanan 25 yaşın-
daki öğretmen adayının 13 gün süren 
yaşam mücadelesinin ardından beyin 
ölümü gerçekleşti. Genç öğretmenin, ai-
lesinin aldığı örnek bir kararla organ-
ları bağışlanarak 4 hastaya umut oldu. 
Melike Esen’in Manavgat’ta özel bir 
dershanede Türk Dili ve Edebiyatı öğ-
retmeni olarak göreve başlayabilmek 
için Aydın’da mezun olduğu üniversite-
den diplomasını almak için yola çıktığı 
ve kaza geçirdiği öğrenildi.

Kaza, 4 Eylül akşamı, Nazilli ilçesi Ka-
racasu-Tavas kara yolunda meydana 
geldi. Edinilen bilgiye göre, A.G. yöne-
timindeki kamyonet, Melike Seven’in 
kullandığı otomobille çarpıştı. Kazanın 
ardından itfaiye ekipleri tarafından sı-
kıştığı yerden kurtarılan Seven, Nazil-
li Devlet Hastanesi’ne kaldırıldı. Ancak, 
ağır yaralı olarak tedavi altına alınan 
genç öğretmenin yaşamı, beyin ölümü 
gerçekleşince son buldu.

Ailesi, Melike’nin anısını yaşatmak 
ve başka insanlara hayat olmak ama-
cıyla organ bağışında bulunma kara-
rı aldı. Genç kadının kalbi, karaciğeri ve 
böbrekleri, Antalya, İzmir ve Aydın’daki 
hastalara nakledildi. Melike Seven, dün 
Manavgat Kavaklı Mezarlığı’nda son 
yolculuğuna uğurlandı. Ailesi, yaşadık-
ları acıyı paylaşırken, Melike’nin organ 
bağışı sayesinde başka hayatların kur-
tulmasına vesile olduğu için gurur duy-
duklarını ifade etti.  İHA

Genç öğretmen 
4 kişiye can verdi

Kaza yapıp 
şoka girdi!

MURATPAŞA’DA kaza yapan sü-
rücü yaşadığı şokun etkisiyle ken-
disine yardım etmek gelen po-
lis ekibi ve toplanan vatandaşlara 
uzun süre kapıyı açmayarak zor 
anlar yaşattı. Şaşkın bakışlarla et-
rafında olup bitenleri izleyen kadın 
bir süre sonra aracın sağ camını aç-
ması üzerine vatandaşların kapıyı 
açmasıyla çıkartılabildi.

Kaza, saat 23.30 sıralarında An-
talya’nın Muratpaşa ilçesi Kızılsa-
ray Mahallesi Yener Ulusoy Bul-
varı üzerinde meydana geldi. 
Edinilen bilgiye göre, direksiyon 

başında kriz geçirdiği düşünülen 
bir kişi aracın kontrolünü kaybe-
derek yol kenarındaki bariyerlere 
çarptı. Kazayı gören çevredeki va-
tandaşlar ve kaza anında aynı gü-
zergahta bulunan polis ekibi araç 
başına geldiklerinde isminin Mak-
bule A. (27) olduğu öğrenilen ka-
dın sürücünün araç içerisinde bay-
gın halde olduğunu gördü.

Kapıyı açmaya çalışan polis eki-
bi kapının kilitli olması nedeniy-
le itfaiyeden yardım istedi. Bir süre 
sonra kendisine gelen Makbule A. 
yaşadığı şokun etkisiyle çevresin-

de olup bitenleri uzun süre şaşkın 
bakışlarla araç içerisinden izledi. 
Polis ekibi ve vatandaşların kapı-
yı açması yönündeki talebine uzun 
süre karşılık vermeyen ve araç içe-
risinde bekleyen genç kadın bir 
süre sonra aracın sağ camını açtı. 
Camın açıldığını gören vatandaşlar 
aracın yolcu bölümünün kapısını 
açtı. Kapıların kilidinin açılmasının 
ardından polis ekibi ve olay yerine 
gelen 112 Acil Sağlık ekibi tarafın-
dan araçtan çıkartılan sürücü sağ-
lık kontrolünün yapılması amacıy-
la ambulansa alındı. İHA

alkollü sürücü 
tehdit savurdu
Manavgat’ta kapalı kasa kamyonet ile otomobil çarpıştı. 

Otomobilin kadın sürücüsü yapılan kontrolde alkollü 
çıkarken olayı görüntüleyen gazeteciye tehditler savurdu

çarpıştı. Çevredeki vatandaşların 112 Acil 
Çağrı Merkezi’ne ihbarı üzerine bölgeye polis 
ekipleri sevk edildi. Olay yerine gelen ekip-
ler, otomobil sürücüsü Meryem T.’nin alkol 
düzeyine dikkat çekti. Yapılan testlerde sürü-
cü Meryem T. 1.50 promil alkollü olduğu tes-
pit edildi.

‘EKRANDA ÇIKARSA DAVACI OLURUM’

Meryem T., “Siz benim alkolüme takılmış 
bulunuyorsunuz. Diğer sürücünün hatasını 
görmüyorsunuz, gidin el freni izlerini görün” 
diyerek olaya tepki gösterirken, olayı görün-
tüleyen gazeteciye “Eğer aracım herhangi bir 
ekranda çıkarsa davacı olurum” dedi. Gazete-
ci ve polislerin cep telefonuyla videosunu çe-
ken alkollü sürücü “ben davacı olurum. Kişi-
sel haklarımı rencide etmektir bu. Doğrumu. 
Siz yayınlayın bakalım” sözleriyle tehditleri-
ne devam etti.

Polis, Meryem T.’ye alkollü araç kullan-
maktan 6 bin 439 TL para cezası uyguladı ve 
sürücü belgesine 6 ay süreyle el koydu. Po-
lis ekipleri, Meryem T.’ye ceza makbuzunu 
ve ehliyetinin 6 ay sonra alınacağına dair ev-
rakları imzalatırken, kadın sürücü bu imza-
ların neden atıldığını sordu. Polisler, kendisi-
ni bilgilendirdi. Olay yerine çağrılan ekipler, 
Meryem T.’yi otomobilinin başından ayrıl-
masını sağlamakta zorlandı. Arkadaşları ara-
cını teslim aldıktan sonra, Meryem T., polis 
merkezine götürüldü.  İHA 

Önce motosiklet 
sonra araba çarptı

SERİK’TE yo-
lun karşısına 
geçmek isteyen 
adam, motosik-
let ve ardından 
otomobilin çarp-
ması sonucu ha-
yatını kaybetti. 

Kaza, akşam 
22.15 sıraların-
da D400 Kara-
yolu üzerinde, 
Serik-Belkıs köp-
rüsü arasında meydana gel-
di. Alınan bilgiye göre, Zeki 
Acar (52) isimli vatandaş yo-
lun karşısına geçtiği sırada, 
A.E.’nin kullandığı 07 BUT 
53 plakalı motosiklet kendi-
sine çarptı. Daha sonra yere 
yığılan Acar’a plakası ve sü-
rücüsü belirlenemeyen oto-
mobil çarptı. Kaza anı bir iş 
yerinin güvenlik kamera-
sı tarafından saniye saniye 

kaydedildi. Ka-
zaya karışan 
motosiklet sürü-
cüsü A.E. duru-
mu 112 Sağlık 
ve polis ekipleri-
ne haber verdi. 
Olay yerine ge-
len ekipler yap-
tıkları inceleme-
de Zeki Acar’ın 
hayatını kay-
bettiğini belir-

ledi. Acar’ın cansız bedeni 
hastane morguna, ardından 
otopsi için Antalya Adli Tip 
Kurumuna kaldırıldı.

Kazaya karışan motosik-
let sürücüsü A.E. ifadesi alın-
ması için polis karakoluna 
götürülürken, diğer çarpan 
otomobil sürücüsünün bu-
lunması için çalışma başla-
tıldı. Kazayla ilgili inceleme 
devam ediyor.  İHA 
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Yurttan
kısa kısa

Günde 11 milyon 
zararlı erişim isteği

ULAŞTIRMA ve Altyapı Bakanı 
Abdulkadir Uraloğlu, Lübnan’da çağrı 
cihazları ve telsizlerin patlatılmasının 
ardından siber tehditlerin bir kez daha 
gündeme taşındığını belirtti. Uraloğlu, 
“Ulusal Siber Olaylara Müdahale Mer-
kezi tarafından her gün 422 büyük 
saldırı, 11 milyon zararlı erişim isteği 
engelleniyor. Bu kapsamda geçen 
yıl 140 bin büyük saldırının önüne 
geçtik” dedi.

Prof. Dr. Özlü’den 
‘XEC’ açıklaması

SAĞLIK Bakanlığı Koronavirüs Bilim 
Kurulu Üyesi Göğüs Hastalıkları Uz-
manı Prof. Dr. Tevfik Özlü, Almanya’da 
ortaya çıkan, havaların soğumasıyla 
daha da etkili olabileceği öne sürülen 
Covid-19’un yeni ‘XEC’ varyantına iliş-
kin “Ne Dünya Sağlık Örgütü ne CDC 
böyle bir uyarı yapmış durumda değil. 
Bu konuda şu anda endişe edecek bir 
durum görmüyorum” dedi.

Sığınma evinden 
kendisi ayrılmış!

TEKİRDAĞ’DA gördüğü şiddet nede-
niyle beyin kanaması geçirdiği ve cin-
sel istismara uğradığı belirlenen S.Y. 
(2) adlı kız bebeğin tutuklanan annesi 
Bakiye Y.’nin Aile ve Sosyal Hizmetler 
İl Müdürlüğü’nden maddi ve manevi 
destek aldığı ve kadın sığınma evin-
den de kendi isteğiyle ayrıldığı ortaya 
çıktı. Öte yandan S.Y.’nin ciddiyetini 
koruduğu belirtildi. 

Yaşam süresi en 
fazla Tunceli’de

TÜRKİYE İstatistik Kurumu’nun 
açıkladığı ‘Hayat Tabloları’ verilerine 
göre, Türkiye’de 2021-2023 yıllarında 
doğuşta beklenen yaşam süresinin 
en yüksek olduğu il 80,8 yıl ile Tun-
celi oldu. Tunceli’yi 79,7 yıl ile Şırnak 
ve Mardin takip etti. Beklenen yaşam 
süresinin en düşük olduğu il ise 76,1 
yıl ile Kilis oldu. Kilis’i, 76,2 yıl ile Ga-
ziantep ve 76,8 yıl ile Adana izledi.

Narin cinayeti 
gündeme getirdi

TÜRK Dişhekimleri Birliği Genel 

Başkanı Tarık İşmen, Narin Güran 

cinayetinde günlerce tartışma 

konusu olan ağabeyinin kolundaki 

diş izlerinin kime ait olduğunun 

hızla belirlenememesinin, Türki-

ye’de düzenli diş taramalarının 

önemini ortaya çıkardığını kaydet-

ti. İşmen, deprem felaketi dahil, bu 

tip durumlarda kimlik tespitinde 

diş kayıtlarının kritik öneme sahip 

olduğunun altını çizdi. 

Merkez Bankası 
faizi sabit tuttu

TÜRKİYE Cumhuriyet Merkez 

Bankası Para Politikası Kurulu, 

politika faizinin yüzde 50 

düzeyinde sabit tutulmasına 

karar verdi. Ağustos ayında aylık 

enflasyona dair göstergeler bir 

bütün olarak incelendiğinde, 

ana eğilimin belirgin bir değişim 

sergilemediği belirtilerek yurt 

içi talebin yavaşlamaya devam 

ederek enflasyonist etkisinin 

azaldığını teyit ettiği belirtildi. 

Şehit astsubay 
toprağa verildi

ORDU’NUN Gülyalı ilçesinde 

trafik kontrol noktasında ‘Dur’ 

ihtarına uymayan motosikletlinin 

çarpması sonucu şehit olan Jandar-

ma Astsubay Çavuş Mehmet Fatih 

Çangır (27), memleketi Sakarya’da 

son yolculuğuna uğurlandı. Yak-

laşık 20 gün önce Ordu’da göreve 

başlayan ve bu tarihlerde sözlenen 

Çangır’ın cenaze namazını imam 

olan amcası kıldırdı.

DHA-İHA

Side Tiyatrosu 
ülkemizin en çok 
bilinen antik tiyat-

rolarından biridir. ‘En 
çok bilinen antik tiyat-
rodur’ diyerek diğerle-
rine haksızlık etmeye-
lim. Çünkü Aspendos 
Tiyatrosu var mesela. 
Muhtemelen en çok 
Aspendos biliniyordur. 
Aslında Side’nin de 
pek altta kalır bir yanı 
yok. Orada da kon-
serler düzenleniyor, 
etkinlikler yapılıyor. 
Fakat Side Tiyatro-
su’nu arkeolojik, tarihi, 
mimari olarak diğerlerinden ayıran çok önemli 
bir özelliği var. Başka özellikleri de var elbette 
ama bu en önemlisi. Şöyle ki; neredeyse bütün 
tiyatrolar bir yamaca yaslanırken Side Tiyatrosu 
tamamen düzlükte, insan eliyle yapılmış beşik 
tonozlar üzerinde yükselir. Yani mimarlar, us-
talar kendi yamaçlarını kendileri yapmıştır. 

DÜZ ARAZİDE İKİ TİYATRO
Bu özelliğiyle ülkemizde tektir diyeceğim; 

fakat bu yanlış olur. İznik’te yaşıyor olsay-
dım böyle bir şey söylerdim ama Antalya’da 
yaşıyorum, o yüzden bunu söyleyemem. Niye 
böyle dedim? Çünkü Side Tiyatrosu’nun bir 
benzeri de İznik’te var. İznik Tiyatrosu da düz 
bir alanda, açık arazide, insan eliyle yapılmış 
beşik tonozlar üzerinde yükseliyor. Oturma sı-
raları herhangi bir yamaca yaslanmış değil. Bu 

durumda, “Ülkemizde 
düz arazide yükselen 
iki tiyatro var. Biri 
Side, diğeri İznik antik 
tiyatrosu” diyebiliriz.

İZNİKLİLER BUNU 
BİLMİYOR

Side’ye gittiğiniz-
de bilgi panolarında 
bu detay yer alıyor. 
Side antik tiyatrosu-
nu gezenler, onun 
kardeşinin de İznik’te 
yaşadığını öğreniyor. 
Fakat İznik’e gidenlere 
bu tarz tiyatro yapı-
sının sadece orada 

olduğu söyleniyor. İznik Tiyatrosu’nun önün-
deki panoda, Anadolu’da başka benzerinin 
olmadığı yazıyor. Oysa bu bilgi yanlış… Side 
Tiyatrosu’nu uzun uzadıya anlattım. Peki İznik 
Tiyatrosu’nun bilgi panosunu oranın muhtarı 
mı yazmış? Hayır. Müze yetkilileri yazıyor 
bunları. Yani hesapta uzmanlar. Fakat anlaşılan 
o ki, “leylekten başka kuş tanımamışlar”... 

ÜLKEYİ TANIMAYAN UZMAN
Bu çok önemli bir zaaf… Hem halkımıza, 

insanımıza hem de ülkemizi ziyarete gelen 
turistlere bir fotoğraf sunuyoruz. Kim sunuyor 
bu fotoğrafı? Devlet sunuyor. Türkiye Cumhu-
riyeti devleti, ülkesini, topraklarını, tarihini, 
kültürünü anlatıyor. Bunun için birilerine maaş 
ödüyor, uzman diye istihdam ediyor. Fakat 
maaş ödediği uzman, baktığı tiyatroyu dünyada 

tek sanıyor. Ülkemizde kaç tane antik tiyatro 
vardır? Bunun kaydının devlette bile olduğunu 
sanmıyorum. Fakat hadi bir rakam söyleyelim. 
Diyelim ki 300. Devletin uzman diye masaya 
oturttuğu şahsın, İznik Tiyatrosu’yla ilgili o 
panoyu yazarken bütün bu tiyatroları bilme-
si gerekmiyor mu? Elbette ki gerekiyor. Be 
kardeşim, madem bilmiyorsun, pilavına uzman 
olmuşsun, bari sallama. Böyle bir hüküm cüm-
lesi kurma. Çünkü bu tür işlerde en tehlikeli 
cümleler, ‘ilk’ ve ‘tek’ cümleleridir.

BAŞTAN UCA GÜNCELLEYELİM
Antalya’nın bu konuda daha şanslı ve daha 

donanımlı olduğuna bu vesileyle bir kere daha 
tanık olduk. Kentimizde de kültür, sanat, kültü-
rel miras, tarih konusunda bir dolu sorun var. 
Hatta sorun yumağı. Fakat kötünün de kötüsü 
varmış demek ki. Tabii bu mesele Antalya 
Bursa’dan iyi meselesi değil. Kültürel ve tarih-
sel varlıkların, doğal zenginliklerin tanıtıldığı 
bütün resmi sitelerde, sayfalarda ciddi sorunlar, 
bilgi yanlışları, eksiklikler var. Anadolu’nun en 
ücrasına kadar ulaşan bir tanıtım ağının kurul-
ması, ortak bir dil oluşturulması, dünyanın bir 
ucundaki insanın buraya nasıl geleceğinin ay-
rıntılı bir şekilde tarif edilmesi, yol gösterilmesi 
lazım. Doğru, güncel, gerçek bilgilerle yeni-
lenmeliyiz. Devletin bir kurumunun bilgisi di-
ğerinde de olmalı, yani eşgüdüm mekanizması 
çalışmalı. Ormancı ayrı, müzeci ayrı, jandarma 
apayrı bir bilgiyle konuşmamalı. Bunun için de 
bütün resmi tanıtım sitelerinin tepeden tırnağa 
güncellenmesi, tek bir çatı altında toplanması 
ve yönetilmesi gerekiyor. 

SİDE’DE DOğru SöYlEr, İzNİK’TE ŞAŞAr

İdris
ÖZYOL

YÖNETEN

T                                       RSE
KÖŞE

EĞİTİM Bir Sen Antalya 
Şubesi üyeleri, İl Mil-
li Eğitim Müdürlüğü 
önünde protesto göste-

risi gerçekleştirdi. Milli Eğitim 
Bakanlığı’nın hayata geçirdi-
ği İşgücü Uyum Programı’nın (İUP) iş 
güvencesinden yoksun, adil ve yeterli 
bir gelir getirmeyen, sosyal güvence-
siz bir çalışma biçimi olduğunu belir-
ten Şube Başkanı Eyüp Bülent Miran, 
“Bu hâliyle okulların personel ihtiya-
cına kalıcı ve sürdürülebilir bir çözüm 
sunamamanın ötesinde başlı başına 
bir emek sömürüsü biçimi olduğu gö-

rülmektedir” dedi.

BAŞVURU YETERLİ DEĞİL 

Şimdiye kadar programa yeterli 
oranda başvurunun olmadığının altı-
nı çizen Miran konuşmasında şu ifa-
delere yer verdi: “Kısmi süreli bir ça-
lışma öngören, asgari ücretin altında 
bir gelir sunan, sosyal güvencesiz ça-
lışma biçiminin talep görmediği, do-
layısıyla okulların temizlik, güvenlik 
gibi ihtiyaçlarının karşılanmasında iş-
levsel bir yol olmayacağı belli olmuş-
tur. Okulların personel ihtiyacı, kad-
rolu memur statüsünde personelle 

karşılanamadığından vazgeçilemez 
nitelikteki hizmetler, okul-aile birlik-
leri tarafından yapılan veya İŞKUR 
yönetimindeki geçici istihdam prog-
ramlarıyla yürütülmeye çalışılmak-
tadır.  İUP’de ise haftada üç gün ve 
azami 22,5 saat çalışma süresi öngö-
rülmüş olup bu kısıtlı çalışma süresiy-
le okulun hizmetlerinin görülemeye-
ceği açıktır. İUP’de öngörülen kısmi 
süreli çalışmanın, okulların temiz-
lik başta olmak üzere ihtiyaç duyulan 
hizmetlerin sürekliliğiyle uyumlu ol-
madığı, haftada birkaç saatlik bir ça-
lışmayla gerekli hizmetin verilemeye-

ceği açıktır. Bu uygulamanın Sendika 
Genel başkanımız Ali Yalçın okulların 
personel ihtiyacının çözüme kavuş-
turulması için Çalışma bakanı ile gö-
rüşerek; okulların temel ihtiyaçlarını 
karşılamayan, iş ve sosyal güvence-
den yoksun ve ücret adaletsizliği üre-
ten İUP’un çözüme anahtar olmadığı-
nı ifade etmiştir. Bu görüşme üzerine 
Bakan Sn. Işıkhan, IUP kapsamında 
ödenecek ücretin 12 bin TL’ye yüksel-
tilmesi ile ilgili mevzuattaki eksiklikle-
rin giderilmesi için çalışma yapacakla-
rını belirtmiştir. Ancak bu uygulama 
palyatif bir çözümdür” dedi.

İşgücü UyUm 
Programı
ProtestosU
Eğitim Bir Sen Antalya Şubesi üyeleri, okullarda personel ihtiyacını karşılamak üzere uygulamaya 

konan İşgücü Uyum Programını (İUP) İl Milli Eğitim Müdürlüğü önünde protesto etti

SİMRU
SİLAHTAROĞLU

ÖğrENCİ TÖrENDE BaYGıNlık GEçİrDİ
SERİK’TE ‘Gaziler Günü’ törenin-

de bayrak taşıyan lise öğrenci-
si Neva Yumak, baygınlık geçirdi. 
Yere düşüp başını zemine çarpan 
öğrenci, alandakilerin müdahalesi-
nin ardından hastaneye götürüldü.

Serik Cumhuriyet Meydanı’n-
da ‘19 Eylül Gaziler Günü’ dolayı-
sıyla tören yapıldı. Programa Kay-
makam Cemal Şahin, Belediye 
Başkanı Kadir Kumbul, gaziler, da-
ire müdürleri, siyasi parti ve sivil 
toplum kuruluşlarının temsilcile-
ri katıldı. Günün anlam ve önemi-
ne ilişkin konuşmayı İlçe Jandar-
ma Komutanı Jandarma Üsteğmen 
Ali Duman yaptı. Ardından öğren-
ciler şiirler okurken, Gazi Ali Kuş 

da konuşma yaptı. Tören sırasın-
da bayrak taşıyan 11’inci sınıf öğ-
rencilerinden Neva Yumak, bay-
gınlık geçirdi. Bir anda yere yığılan 
Yumak, başını zemine çarptı. Neva 
Yumak’a ilk müdahale, alanda bu-
lunan İlçe Sağlık Müdürü Dr. Sey-
da Akkaya, Serik Devlet Hastane-
si Başhekimi Dr. Serkan Kurt, genel 
cerrah olan Belediye Başkanı Ka-
dir Kumbul ile sağlık görevlileri ta-
rafından yapıldı. Kaymakam Şahin 
de öğrencinin yanına gelip sağlık 
durumu hakkında bilgi aldı. Tansi-
yonu düştüğü belirlenen Neva Yu-
mak, ambulansla hastaneye götü-
rüldü. Yumak’ın durumunun iyi 
olduğu öğrenildi. DHA

CHP eski belediye meclis 
üyesi Mehmet Hacıarifoğlu, 
Üçkapılar’dan Kaleiçi’ne 

girildiğinde karşılaşılan manzarayı 
gündeme getirdi. Hacıarifoğlu’nun 
çektiği fotoğraflar, o bölgenin ne 
kadar döküntü, yıkıntı, pis durumda 
olduğunu gösteriyor. Denetleyen yok, 
müdahale eden yok, ceza yazan yok, 
‘kaldır şu pisliği’ diyen yok. Hadi o 
kaldırmıyor, daya kamyonu sen kaldır 
be kardeşim. Sök at bu mezbeleyi, bu 
çerçöpü, bu görüntü kirliliğini.

ANTAlYA BöYlE görÜNÜYOr
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Dünyadan 
kısa kısa

Ukrayna’ya 
saldırı: 1 ölü

RUSYA, Ukrayna’ya yönelik saldırı-
larını sürdürüyor. Rusya ordusu, gece 
saatlerinde Ukrayna’nın güneyindeki 
Zaporijya bölgesini hedef aldı. Bölge 
Valisi Ivan Fedorov yaptığı açıkla-
mada, saldırılarda 74 yaşındaki bir 
kadının öldüğünü ve iki kadının da 
yaralandığını söyledi. Federov, Rus 
birliklerin 24 saatte bölgedeki 12 
yerleşim alanını 161 kez hedef aldığını 
belirtti. 

Trump’ın bilgileri 
Biden’a ulaştırıldı

ABD Federal Soruşturma Bürosu 
(FBI), İranlı korsanların ABD eski 
Başkanı ve Cumhuriyetçi aday Donald 
Trump’ın seçim kampanyasına ait 
bilgileri çaldığını duyurdu. FBI, Siber 
Güvenlik ve Altyapı Güvenlik Ajansı 
ile Ulusal Siber Güvenlik Birimi’nin 
ortak açıklamasında, Trump’a ait bilgi-
lerin ABD Başkanı Joe Biden’ın ekibine 
yollandığını kaydetti. 

Almanya’da 
kundaklama

ALMANYA’NIN Eberswalde 
kentinde Türk kökenli bir anne ve 
5 yaşındaki çocuğunun hayatını 
kaybettiği yangınla ilgili Brandenburg 
Savcılığı’nca ‘kundaklama’ soruştur-
ması yapıldığı belirtildi. Brandenburg 
Savcılığı Sözcüsü Ingo Kechichian’ın, 
yaptığı açıklamada “Teknik bir arıza 
olduğuna değil, yangının kasıtlı ola-
rak çıkarıldığına inanıyoruz” dedi.

En kötü sağlık 
sistemi ABD’de

ABD merkezli Commonwealth 
Fund Vakfı, Avustralya, Hollanda, 
İngiltere, Yeni Zelanda, Fransa, İsveç, 
Kanada, İsviçre, Almanya ve ABD’nin 
sağlık sistemlerini analiz etti. En iyi 
performans gösteren sistemin Avust-
ralya’da olduğu ortaya çıkarken ABD 
açık ara farkla en kötü sağlık sistemi 
olarak görüldü. Ayrıca ABD en fazla 
‘önlenebilir ölüme’ sahip ülke olarak 
belirtildi. 

Peru’da orman 
yangını: 16 ölü

PERU, Temmuz ayından bu 

yana orman yangılarıyla müca-

dele ediyor. Peru Devlet Başkanı 

Dina Boluarte, 16 kişinin ölümü-

ne yol açan yıkıcı orman yangın-

ları nedeniyle Amazonas, San 

Martin ve Ucayali bölgelerinde 

acil durum ilan etti. Boluarte, 

yaptığı açıklamada Peru’da 

238 yangın kaydedildiğini ve 

bunların yaklaşık yüzde 80’inin 

kontrol altına alındığını belirtti. 

Lübnan ordusu: 
İmha ediyoruz!

LÜBNAN Silahlı Kuvvetleri, 

şüpheli görülen çağrı cihazı, tel-

siz ve benzeri iletişim cihazları-

nın kontrollü şekilde patlatılarak 

imha edildiğini duyurdu. Yapılan 

açıklamada, “Özel ordu birlikleri, 

farklı bölgelerde şüpheli çağrı 

cihazları ve iletişim cihazlarını 

patlatıyor, vatandaşlara patlama 

alanlarından uzak durmaları 

çağrısında bulunuluyor” denildi. 

3 ülke deniz 
tatbikatı yaptı

ABD Merkez Komutanlığı 

(CENTCOM), Mısır ve Irak ile 

tatbikat düzenlendiğini duyurdu. 

CENTCOM’dan yapılan açıklama-

da, “Mısır Deniz Kuvvetleri, ABD 

Merkez Komutanlığı Sorumluluk 

Alanı’ndaki ikili deniz tatbikatı 

sırasında birlikte çalışabilirliği 

artırmak ve askerler arası ilişkileri 

güçlendirmek için ABD Deniz Kuv-

vetleri ile iş birliği yapıyor” denildi. 

DHA-İHA

INTERFRESH Eurasia Fuarı, 26-
28 Eylül tarihleri arasında İzmir’de 
gerçekleştirilecek. Antexpo AŞ Ge-
nel Müdürü Murat Özer, 8 yıldır An-
talya’da düzenlenen Meyve, Sebze, 
Gıda, Gıda Ürünleri, Gıda Teknolo-
jileri Ambalaj, Tarım Teknolojileri, 
Depolama ve Lojistik Fuarı’nın (In-
terfresh Eurasia) bu yıl 26-28 Eylül 
tarihleri arasında İzmir’de ilk kez 
yapılacağını hatırlattı. Türkiye’nin 
ihracat projesi olarak nitelendirilen 
Interfresh Eurasia Fuarı’nda geri sayımın baş-
ladığını ve tüm dünyanın gözünün Türk mey-
ve sebze ürünlerinin yaş, katı, dondurulmuş ve 
konserve ürünlerinde olduğunu belirten Özer, 
fuarda KKTC’nin de ‘Partner ülke’ olduğunu söy-
ledi.

55 FARKLI ÜLKEDEN ALIM HEYETİ

Fuar açılışına Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuriye-
ti (KKTC), Letonya ve Hırvatistan büyükelçileri-
nin de katılacağını, Ticaret Bakan Yardımcısı Ö. 
Volkan Ağar’ın da katılımının beklendiğini ifa-
de eden Özer, fuarda 55 ülkeden alım heyetinin 

de dikkatinin Türk ürünlerinde ola-
cağını bildirdi. Özer, şunları kaydet-
ti: “Türkiye’nin ihracat projesi olarak 
yola çıkan fuarımızda bu yıl 55 fark-
lı ülkeden alım heyeti katılacak. Baş-
ta Lidl, Rewe, Fora, X5, Tander, Gomex 
gibi Avrupa’da tanınan ve bilinen zin-
cir marketler olmak üzere 30’dan fazla 
uluslararası market zincirinin de tica-
ri buluşma noktası olmaya devam edi-
yor. Öte yandan iklim değişikliği ne-
deniyle rakip ülkelerde bu dönemde 

ürün ve kalite kaybı yaşandı. İklim değişikliği-
nin etkilerinin çok hızlı hissedildiği günümüzde 
dünyanın gözü Türk ürünlerinde olacak. Interf-
resh Eurasia Fuarı ile Türkiye, 2027 yılında 768 
milyar 748 milyon dolara ulaşması beklenen 
dünya yaş meyve sebze ticaretinden daha faz-
la pay almayı hedefliyor.” Interfresh Eurasia Fu-
arı’na Mersin ‘Partner Şehir’, KKTC de ‘Partner 
Ülke’ olarak katılacak. Öte yandan Türkiye’nin 
örtüaltı üretim ve yaş meyve sebze ihracat mer-
kezi olan Antalya’da faaliyette bulunan ihracat-
çılar, Interfresh Eurasia Fuarı’nın gelecek yıl ye-
niden Antalya’da yapılmasını istiyor.   İHA

BU yıl 61’incisi 5-12 
Ekim tarihleri ara-
sında düzenlenecek 
Altın Portakal Film 

Festivali’nin basın toplantı-
sı gerçekleştirildi.  Toplantıda 
konuşan Büyükşehir Belediye Başka-
nı Muhittin Böcek, “Geçen yıl festi-
valimizi gerçekleştiremediğimiz için 
üzüntüm büyük. Geçtiğimiz seneden 
derslerimizi aldık. Bu sene ise bakan-
lıkların desteği olmadan festivali ger-
çekleştireceğiz.  Büyükşehir Belediye-
si olarak sinema emekçileri ile birlikte 
tek başımıza festivali yapacağız” dedi. 
Altın Portakal Filim Festivali basın top-
lantısına Büyükşehir Belediye Başka-
nı Muhittin Böcek, Festival İdari Direk-
törü Cansel Tuncer, Festivalin Sanat 
Direktörü Deniz Yavuz, Ulu-
sal Uzun Metraj Film Yarışma-
sı’nın Jüri Başkanı Altın Porta-
kal Yaşam Boyu Onur Ödülü 
de alan yönetmen Ferzan Öz-
petek, jüri üyeleri oyuncu İl-
ker Kaleli, Deniz Göktürk Ko-
banbay, Jale İncekol, Pınar 
Göktaş katıldı.

DERSLERİMİZİ ALDIK

Festival için Kültür ve Turizm 
Bakanlığı’ndan destek alma-
dıklarını, tamamen kendi im-
kanlarıyla yapacaklarını belir-
ten Başkan Böcek, “Türkiye’nin 
sinemaya dair en köklü buluş-
ma yeri olan Antalya’da, 61’in-
cisini düzenlediğimiz 2024 Al-
tın Portakal Film Festivalimizin 
duyurusunu yapabiliyor ol-
maktan gerçekten çok mutluyum. Ge-
çen yıl festivalimizi gerçekleştiremedi-
ğimiz için üzüntüm büyük. Geçtiğimiz 
seneden derslerimizi aldık. Gözbebe-
ğimiz olan Altın Portakal Film Festiva-
li’nin devam etmesi gerekliliğine tüm 
kalbimizle inanıyoruz. Bu nedenle, bu 
sene festivalimizin ev sahipliğini An-
talya Büyükşehir Belediyesi olarak si-
nema emekçileri ile birlikte tek başımı-
za yapma kararı aldık” dedi.

MOTTO; HİKAYEMİZ BİRLİKTE 

Festivalin bu yılki mottosunu da 
açıklayan Başkan Muhittin Böcek “Bu 
yıl mottomuz ‘Hikayemiz Birlikte’ oldu. 
Bu yıl Altın Portakal için ilk kez başrolü 
halkın kendisine verdiğimiz bir afiş ve 
video serisi kurguladık. Perdede gördü-
ğümüz, izlediğimiz her bir duygunun, 
her bir yaşam kesitinin hayatın her 
alanında her yerinde olduğu düşünce-
si üzerinden kurguladığımız afişimiz-
de Antalyalılar yer almaktadır. 61’inci 
festival de bundan sonra gelecek festi-
valler de Türkiye’nin değerli sinemacı-
larının. Bu yıl ayrıca festivalimizde top-

lam 5 milyon liralık ödülle desteğimizi 
daha da artırıyoruz. Antalya’nın ve 
Türkiye’nin uluslararası markası olan 
Altın Portakal Film Festivali’ni, sinema-
nın büyüsüne inanan, hikayelerin bizi 
biz yaptığını bilen bir bakış açısıyla dü-
zenliyoruz. 61’inci Altın Portakal Film 
Festivalimize ev sahipliği yapmaktan 
gurur ve mutluluk duyuyorum” şeklin-
de konuştu. 

ANTALYA’YA BORCUM VAR 

Jüri başkanı Yönetmen Ferzan Öz-
petek, “Teklif geldiği zaman çok heye-
canlandım. Bundan 19 yıl önce yine 
burada jüri başkanlığı yapmıştım. 
Her şeyden önce Antalya’ya çok bor-
cum var. 1997 yılında Hamam filmi 
ile burada yarışmaya katıldım. O dö-
nem kimseyi tanımıyorum. Kendimi 
çok yalnız hissediyorum. Jüri başka-
nı Memduh Ün idi. Film o sene Antal-
ya’nın tarihinde ender olan ‘en iyi film’ 
ve ‘en iyi yönetmen’ ödülünü aldı. Do-
layısıyla benim kariyerimde büyük bir 
adım oldu. Bana bir çok kapı açtı bu 
festival. O yüzden benim için çok özel-
dir. Teklif geldiği zaman ‘geçen sene so-

runlar oldu’ dediler. Hiç birini düşün-
medim. Çünkü benim fikrim tamamen 
yeni filmler yeni yönetmenler, yeni si-
nemacılar çıksın üzerine. Onlara yol 
açmak istiyorum. Benim kafamda baş-
ka bir şey yok” dedi.

AÇIK HAVA GÖSTERİMLERİ 
SÜRECEK 

Pandemi sürecinde başlayan açık 
hava gösterimle-
rine devam ede-
ceklerini söyle-
yen Festival İdari 
Direktörü Cansel 
Tuncer, “Festiva-
limizin en temel 
misyonu Türk sine-
masını uluslararası 
arenada daha görü-
nür kılmaktır. 2019 
yılında başlattığı-
mız Altın Portakal 
Sinema Okulu pro-
jemiz vardı. Bu yıl 
da bir ilki gerçekleş-
tirip ‘Sinema Okul-
ları Öğrenci Filmle-

ri Yarışması’ gerçekleştireceğiz. 
En iyi öğrenci film ve jüri özel 
ödülü konusunda altın porta-
kal heykelciği vereceğiz. 21 yıl 
önce bırakılan sinema çalıştayı 
gerçekleştireceğiz. Bu sene bilet 
fiyatları öğrenci 5 lira, tam 10 
lira olacak. Festivali 19 ilçemi-
ze yaymak için oralarda da gös-
terimler yapacağız. ‘Sınırlardan 
Sınırsızlığa’ ismini verdiğimiz 
özel gösterim bölümü ekledik. 
Filistin halkının yüz yüze kaldı-
ğı katliama dikkat çekmek için 
7 uluslararası filmin gösterile-
ceği bölümde filmlerin 3’ü Fi-

listin yapımı olacak” diye konuştu.

HİÇBİR ŞEY OLMAMIŞ GİBİ 
YAPAMAZDIK

Geçen sene yapılamayan festival-
le ilgili gelen soruya yanıt veren fes-
tivalin Sanat Direktörü Deniz Yavuz 
“Geçen yıl yaşanan sıkıntılardan ötü-
rü 60’ıncısı gerçekleşemedi. Bu yıl ve 

bu yıldan sonra ne-
ler yapabileceğimi-
zi, 60’ıncısını tekrar 
yerine koymak için 
ortak çözüm öneri-
lerini dinleyeceğiz. 
Hiçbir şey olmamış 
gibi 60’ıncı yılda de-
vam edemezdik. 
Festivalin periyo-
dunun tamamlan-
ması adına yola 
devam etmek ge-
rekiyor. 60’ıncı yıl-
la ilgili neler yapı-
labilir konuşmaya, 
çözüm üretmeye 
devam edeceğiz” 
diye konuştu.

ALTın PorTAkAL FİLm FEsTİvALİ’nE BAkAnLık DEsTEğİ yok!

Kendi festivalimizi 
Kendimiz yapacağız

Altın Portakal Film Festivali’ni bu yıl bakanlık desteği olmadan yapacaklarını söyleyen Başkan Muhittin 
Böcek, “Kendi yağımızda kavrulacağız, Antalya’nın festivalini Antalyalılar ile birlikte düzenleyeceğiz” dedi

SİMRU
SİLAHTAROĞLU

ınterfresh fuarı’nda 
geri sayım başladı

CHP eski Genel Başkan-
lığı, Dışişleri Bakanlığı, 
Başbakan Yardımcılığı ve 
TBMM Başkanlığı görevleri 
yapan Hikmet Çetin, Kemer 
Belediye Başkanı Necati To-
paloğlu’na nezaket ziya-
retinde bulundu. Ziyaret-
te, Kemer Belediyesi Meclis 
Üyesi Semih Top ve CHP 
Kemer İlçe Başkanı Sedat 
Karakaya da yer aldı.  Baş-
kan Topaloğlu, ziyaretten 
duyduğu memnuniyeti dile 
getirerek, Çetin’e, eğitim 
alanında yaptıkları katkılar-
la ilgili bilgi verdi.  Çetin ise 
Kemer’in Türk turizmi için 

büyük önem taşıdığına işa-
ret ederek, Başkan Topaloğ-
lu’nu iki dönemlik Göynük 
Belediye Başkanlığı’nın ar-
dından iki dönemlik Kemer 
Belediye Başkanlığı’ndan 
dolayı tebrik ettiğini söyle-
di.  Sosyal belediyeciliğin 
en güzel örneklerinden biri 
olan eğitim alanında yap-
tığı önemli projelerden do-
layı Başkan Topaloğlu’na 
teşekkür ettiğini belirten 
Çetin, çalışmalarında başa-
rılar diledi.  Ziyaret sonra-
sı Başkan Topaloğlu Çetin’e 
Kemer kolonyası hediye 
etti.  HABER MERKEZİ 

Hikmet 
Çetin’den 
kemer
ziyareti
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KRUVAZİYER turizminde ocak-a-
ğustos döneminde 15 limana 
749 kruvaziyer demir attı. Li-
manlara uğrak yapan gemiler-

le 1 milyon 196 bin 229 turist sayısına 
ulaşıldı. En fazla gemi ile yolcu ağırla-
yan limanlar Kuşadası, ardından İstan-
bul oldu.

Denizcilik Genel Müdürlüğü verile-
rine göre ocak-ağustos döneminde li-
manlara uğrak yapan gemi ve yol-
cu sayısı şöyle: “Alanya 8 gemiyle 10 
bin 562 yolcu, Amasra 17 gemiyle 15 
bin 612 yolcu, Antalya 12 gemiyle 8 
bin 489 yolcu, Bodrum 62 gemiyle 83 
bin 151 yolcu, Bozcaada 11 gemiyle 
8 bin 204 yolcu, Çanakkale 18 gemiy-
le 11 bin 715 yolcu, Çeşme 56 gemiyle 
44 bin 562 yolcu, Dikili 9 gemiyle 2 bin 
338 yolcu, Göcek 1 gemiyle 154 yolcu, 
İstanbul 123 gemiyle 268 bin 227 yol-
cu, İzmir 35 gemiyle 97 bin 968 yolcu, 
Kuşadası 330 gemiyle 534 bin 982 yol-
cu, Marmaris 28 gemiyle 74 bin 309 
yolcu, Samsun 17 gemiyle 15 bin 766 
yolcu, Sinop 6 gemiyle 5 bin 373 yolcu, 
Trabzon 16 gemiyle 14 bin 817 yolcu.”

Ağustos ayında ise 176 kruvaziyer, 
306 bin 100 turist taşıdı. Ağustosta 
kruvaziyer turizminde, 11 yıl sonra en 
yüksek sayıya ulaşıldı. 2013 Ağustos 
ayında Türkiye’ye uğrayan 209 gemi-

deki turist sayısı 348 bin 701 olarak ka-
yıtlara geçti. Bu yıl ocak ayında 19 bin 

986, şubatta 4 bin 895, martta 36 bin 
232, nisanda 74 bin 1, mayısta 195 bin 

844, haziranda 243 bin 551, temmuz 
ayında da 315 bin 620 turist geldi.  DHA

EĞİTİM, göç, gelir dağılımı adaletsiz-
liği ve iklim krizi gibi küresel sorunlara 
çözümler geliştirmeyi hedefleyen Fo-
rum Muratpaşa, ilk olarak Türkiye’nin 
eğitim sorunlarına odaklandı. Türkan 
Şoray Kültür Merkezi’nde düzenlenen 
forumda, Prof. Dr. Rıfat Okçabol, Prof. 
Dr. Erhan Erkut ve CHP Parti Meclisi 
Üyesi Prof. Dr. Armağan Erdoğan ko-

nuşmacı olarak katıldı. Moderatörlüğü 
gazeteci ve yazar Meliha Okur yaptı.

KÖŞELİ ÖNERİLER

Forumun açılış konuşmasını yapan 
Başkan Uysal, Türkiye’nin farklı so-
run alanlarında ‘çok net, köşeli’ öneri-
lere ihtiyacı olduğunu söyledi. Forum 
Muratpaşa fikrinin buradan çıktığı-

nı açıklayan Başkan Uy-
sal, “Türkiye’mizin yeni 
bir el birliğine, seferberli-
ğe, ruha, pozitif anlamda 
ülke yararına kalkışma-
ya, organizasyona, ye-
niden ‘Biz başarırız’ de-
meye, dayanışma içinde 
olmaya ve bu alanlarda 
net, somut çözüm öne-
rilerine odaklanmaya 
sonsuz ihtiyacı var” diye 
konuştu. Forum Murat-
paşa’nın bu çerçevede 8 
başlıkta devam edeceğini belirten Baş-
kan Uysal, “Türkiye’mizin geleceğine 
ışık tutabilirsek ne mutlu bize” dedi.

LAİK VE BİLİMSEL EĞİTİM

Lise öğretmenliği, Milli Eğitim Ba-
kanlığı bürokratı gibi görevlerde de bu-
lunan Prof. Dr. Okçabol, Türkiye’nin 
eğitim sisteminin laiklikten uzaklaş-
tığını ve özgür bireyler yetiştirme he-
definden saptığını ifade etti. Köy Ens-
titüleri’nin kapatılması, din dersinin 
zorunlu hale getirilmesi ve YÖK’ün ku-

rulması gibi dönüm nok-
talarının bu sapmanın 
önemli adımları oldu-
ğunu belirten Okçabol, 
özgür bireyler yetiştir-
menin ancak laik ve bi-
limsel eğitimle mümkün 
olduğunu söyledi.

PARADİGMA DEĞİŞİMİ

Akademik hayatına 
endüstri mühendisliği 
alanında başlayan, son-
rasında eğitim öğretim 

alanında çalışma ve araştırmalara yö-
nelen, üniversitelerde yöneticilik ya-
pan Prof. Dr. Erkut, dünyada eğitim pa-
radigmalarının değiştiğinin altını çizdi. 
Prof. Dr. Erkut, sıralama sınavları kal-
dırılması, öğrenciye içerik yerine yet-
kinlik kazandırılması, yapay zekanın 
eğitim sistemine dahil edilmesi, oku-
lun sosyalleşmenin mekanı olarak ye-
niden işlevlendirilmesi gibi öneriler sı-
raladı.

Forum Muratpşa, 13 Ekim Pazar gün 
göç başlığıyla devam edecek. DHA

20 kruvaziyer 
antalya’ya geldi

Kruvaziyer turizminde ‘cazibe merkezi’ olarak gösterilen Türkiye’ye, Ağustos’ta 176 
gemiyle 306 bin 100, Ocak-Ağustos döneminde 749 gemiyle 1 milyon 196 bin 229 turist 

geldi. Antalya’ya 12 gemiyle 8 bin 489 yolcu, Alanya’ya ise 8 gemiyle 10 bin 562 yolcu geldi
KEPEZ Belediyesi, sokak hayvanla-

rına sahip çıkarak onların tedavilerini 
üstleniyor, sağlıklı bir yaşam sürmeleri-
ne imkan sağlıyor. Kepez Belediyesi’nin 
Sokak Hayvanları Geçici Bakım Evi ve 
Rehabilitasyon Merkezi, Kepez’in 68 
mahallesinden gelen her türlü ihbarı ti-
tizlikle değerlendiriyor. Yaralı veya yar-
dıma muhtaç sokak hayvanları acilen 
bulundukları yerden alınıyor, güven-
li bir şekilde rehabilitasyon merkezine 
ulaştırılıyor. Sokak hayvanlarının iyileş-
me süreçleri de yakından takip ediliyor.

Sokak Hayvanları Geçici Bakım Evi ve 
Rehabilitasyon Merkezi, Altıayak Ma-
hallesi’nden gelen bir ihbarı değerlen-
direrek hızla harekete geçti. Bölgeye gi-
den ekipler, patileri yaralanmış köpeği, 
bulunduğu yerden alarak, acilen teda-
viye başladı. Veteriner hekimler tarafın-
dan patilerindeki yaralar, dikkatli bir şe-
kilde temizlendi. Yaralar için açık yara 
tedavisi uygulanarak, enfeksiyon ris-
kine karşı gerekli tedbirler alındı. Kene 
ve pireler için dış parazit yapıldı. Köpe-
ğin tedavi süreci boyunca, veterinerler 
ve merkez çalışanları büyük hassasiyet 
gösterdi. Antibiyotik tedavisi uygula-
narak, yaralı patiler günlük pansuman 
edildi. Sevimli köpeğin sağlığı hızla iyi-
leşmeye başladı. Tedavi süreci boyunca 
sakin ve uyumlu tavırlar sergileyen kö-
peğe ‘Uslu’ adı verildi.

KOCAGÖZ’DEN, MAHALLE 
SAKİNLERİNE TEŞEKKÜR

Kepez Belediye Başkanı Mesut Koca-
göz, yaralı köpeği ihbar eden mahal-
le sakinlerine teşekkür etti. Sokak hay-
vanlarına yönelik duyarlılığın önemine 
vurgu yaparak, vatandaşların bu tür ih-
barlarla belediyeye destek olmalarının 
büyük değer taşıdığını belirtti. Başkan 
Kocagöz, “Sokak hayvanlarının sağlığı 
ve güvenliği bizim için çok önemli. Bu 
tür ihbarlarla bize yardımcı olan vatan-
daşlarımıza teşekkür ediyorum. Birlik-
te, daha merhametli ve duyarlı bir top-
lum oluşturmak, sokaktaki canlarımıza 
daha şefkatli olabilmek için çalışıyoruz” 
dedi. DHA

Can dosta 
yardım eli

Küçük çocuktan 
örnek davranış
ANTALYA’DA hafta sonları sanayi-

de çıraklık yapan ortaokul öğrencisi Ya-
şar Ümit Sertel (13), markette iş yeri sa-
hibinin olmadığını görünce aldıklarını 
kameraya gösterip, ücretini tezgaha bı-
raktı. Akdeniz Sanayi Sitesi’nde öğle 
molasında dükkanını kapatarak giden 
market sahibi Ömür Erhan Akın (50), iş 
yerinin otomatik kepenklerinin kapan-
madığını fark etmeyip ayrıldı. Hafta 
sonu sanayideki bir iş yerinde çıraklık 
yapan 7’nci sınıf öğrencisi Yaşar Ümit 
Sertel, kola ve bardak almak için kapı-
sı açık markete girdi. İçeride kimsenin 
olmadığını fark eden Sertel, market sa-
hibine seslendi ancak karşılık alamadı. 
İş yeri sahibini bulamayan çırak, aldı-
ğı kola ve bardağı dükkandaki güven-
lik kamerasına gösterdi, ardından aldık-
larının ne kadar tuttuğunu hesaplayıp, 
ücretini tezgaha bıraktı. Aldıklarını ve 
bıraktığı parayı kameraya gösteren çı-
rak, iş yeri sahibi markete döndüğünde 
ona da haber verdi.

6 yıldır market işiyle uğraştığını söy-
leyen Ömür Erhan Akın, “Böyle insan-
ların, ailelerin bu çocukları yetiştirip, 
buralarda çalıştırması bizim için muci-
ze gibi. Aldıklarını kameraya gösteriyor, 
orada çok gurur duydum. Ücretini de 
bırakıyor zaten fiyatları az çok biliyor-
lar. Çok mutlu oldum, sevindim” diye 
konuştu. DHA

Muratpaşa’da 
gündem: eğitim
Muratpaşa Belediye Başkanı Ümit Uysal, ‘Türkiye’de eğitim 
çıkmazı’ başlığıyla başlayan 8 serilik Forum Muratpaşa’nın 
açılışında, “Türkiye’mizin yeni bir seferberliğe, yeniden ‘Biz 
başarırız’ demeye ve sorun alanlarında net, somut çözüm 

önerilerine odaklanmaya sonsuz ihtiyacı var” dedi

KEMER’DE bozuk yol ve kaldırımlarda ça-
lışmalarını hummalı şekilde sürdüren be-
lediye ekipleri, vatandaşların talepleri doğ-
rultusunda Merkez Mahallesi 102 Sokakta 
ASAT tarafından yapılan çalışmaların dü-
zeltme işlemlerini gerçekleştirdi. 

Göynük Mahallesi 3259 Sokakta yol ve 
kaldırım çalışmalarına başlayan belediye 
ekipleri, yaklaşık 120 metre uzunluğundaki 
7 metrelik imar yolunun yapım çalışmaları-
na da hızla devam ediyor.  Belediye ekipleri, 
Göynük Mahallesi Raşit Bıldırcın Caddesi’n-
de yaklaşık 300 metrelik imar yolunun yol 
yapımı ve 15 metrelik imar yolunun 5 met-
re kaldırım, 10 metre yol olacak şekilde ça-

lışmalara başladı.  Göynük Mahallesi kapalı 
pazar yeri yanında 80 metrelik yağmur suyu 
altyapı çalışmalarının da tamamlandığı be-
lirtilirken, pazar yerinin önündeki yol ve kal-
dırım çalışmalarının devam ettiği öğrenildi. 

Tekirova Mahallesi, Tekirova Caddesi üze-
rinde tehlike arz eden kurum kapakları, bo-
zulan yol ve kaldırımların onarım çalışma-
larını gerçekleştiren belediye ekipleri, sıcak 
asfalt yama çalışmalarına da ara vermeden 
devam ediyor.  Belediye ekipleri, Tekirova 
Mahallesi’nde cadde ve sokaklarda bazı ku-
rumların yaptığı çalışmalar nedeniyle olu-
şan tahribatları gideriyor. 

KEMER BELEDİYESİ 

Kemer’de alt yapı çalışması
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BURSA
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ALTILI GANYAN TAHMİNİ

ALTILI GANYAN TAHMİNİ

7.8.3.10 / 5.9.1 / 6.7.11.12.2 / 2.1.8.6 / 3 / 3.1.10 

5.9.3.1 / 2.6.1 / 5.7.2 / 11 / 3.4.5.1 / 2.1.4.7.6 

GÜNÜN BANKOSU 
5.AYAK ROCKET RACCOON (3) 

GÜNÜN BANKOSU 
4.AYAK JÜLİDE KIZ (11)

Dev derbiye 
büyük ilgi 

Fenerbahçe - Galatasaray derbisi 
dünya çapında 5 kıtada canlı ola-

rak yayınlanacak. Derbi ayrıca 100’den 
fazla ülkede canlı yayınlanacak. 24 
stadyum kamerası ve 1 drone kame-
ranın yanı sıra, 2 motosiklet kamerası 
ile takımların tesislerden stada gelişine 
kadar her an canlı yayınlarla futbol-
severlere aktarılacağı belirtildi. Öte yan-
dan 100 kişilik prodüksiyon ekibinin de 
görev alacağı açıklandı.    

Galatasaray 
pas çalıştı 

Galatasaray, Süper Lig’in 6. 
haftasında Fenerbahçe ile dep-

lasmanda oynayacağı derbinin hazır-
lıklarına yaptığı antrenmanla başladı. 
Florya Metin Oktay Tesisleri’nde Teknik 
Direktör Okan Buruk yönetimindeki 
antrenman topla ısınmayla başladı ve 
üç grup halinde 8’e 2 pas çalışmasıyla 
devam etti. Antrenman topa sahip 
olma çalışması ile orta ve şut çalışma-
sıyla sona erdi.  

Milli takım 
yerini korudu 

A Milli Futbol Takımı’nın, FIFA 
Eylül ayı dünya sıralamasında 26. 

basamaktaki yeri değişmedi. FIFA’nın 
resmi internet sitesinden eylül ayı dün-
ya sıralaması duyuruldu. Sıralamada 
Arjantin liderliğini sürdürürken, ilk 15 
ülkenin yeri değişmedi. A Milli Futbol 
Takımı’nın sırlamasında da değişiklik 
olmadı. Milliler, 1538,52 puanla 26. 
sırada yer aldı.

Jose Mourinho
ilk derbisine çıkıyor 

Fenerbahçe Teknik Direktörü Jose 
Mourinho, Galatasaray maçıyla 

birlikte sarı-lacivertlilerin başında ilk 
derbisine çıkacak. 61 yaşındaki teknik 
adam, kariyerinde Portekiz, İngiltere, 
İtalya ve İspanya’da 7 farklı takımla 
dünyanın önemli rekabetlerinde büyük 
maç heyecanı yaşadı. Sezon başında 
takımın başına geçen Mourinho, Süper 
Lig’de oynadığı 5 maçta 4 galibiyet, 1 
beraberlik elde ederek 13 puan topladı.

Turgay Demirel
başkan adayı 

Türkiye Basketbol Federasyonu 
(TBF) ve FIBA Avrupa eski başkanı 

Turgay Demirel, 8 Ekim 2024 tarihinde 
düzenlenecek olan TBF Başkanlık 
seçimi için aday olduğunu açıkladı. 
Demirel, yayımladığı açıklamada, “Türk 
basketbolunun gelinen bu durumu hak 
etmediği düşüncesiyle, basketbolumu-
zu her bakımdan eski parlak günlerine 
döndürmek hedefiyle aday olmaya 
karar verdim” dedi.   

Ferdi Kadıoğlu
siftah yaptı 

Fenerbahçe’den İngiliz ekibi 
Brighton’a transfer olan Ferdi 

Kadıoğlu, yeni takımında ilk golünü 
Wolverhampton ağlarına gönderdi. İn-
giltere Lig Kupası 3. turunda Brighton, 
sahasında Wolverhampton ile karşı 
karşıya geldi. Yaz transfer döneminin 
son günlerinde Fenerbahçe’den 30 mil-
yon Euro boservis bedeliyle Brighton’a 
transfer olan Ferdi Kadıoğlu, mücadele-
ye yedek kulübesinde başladı.  

Başlığı görünce herkesin şaşırdığını tahmin 
edebiliyorum. 

Hatta kimileri, lig başlayalı 5 hafta geçti 
bu hafta sonu 6. Hafta maçları oynanacak 
dediğini bile duyar gibiyim. 

Ama benim kastettim konu ligin fiilen 
başlaması değil. 

Tartışmaların, kavga dövüşlerin, sert 

açıklamaların, hakem eleştirilerinin başlaması. 

İşte buda Cumartesi günü oynanacak olan 
Fenerbahçe-Galatasaray derbisi ile başlayacaktır. 

Ligin her ne kadar 5 haftası geride kalmış olsa 
da, ligde henüz sert açıklamalar görmedik. 

Ligin başımda olduğumuz için, çok fazla 
hakemler konuşulmadı. 

Hataları olsa bile…

Ancak transfer dönemi kapandı, 
önümüzde de bir derbi müsabakası var. 

Derbi öncesi, maçın hakeminin 
ismi açıklanması ile birlikte zaten 
açıklamalar gelmeye, sesler yükselmeye 
başladı bile. 

Hele maçtan sonra sonuç ne olursa 
olsun mutlaka maçın hakemi de 

konuşulacak ve tartışılacaktır. 

1 hafta boyunca masaya yatırılacak ve ligin 
merkezine yine hakemler gelecektir. 

İşte bu nedenle benim için ligi bu hafta yeni 
başlıyor. 

Ve haftalar ilerledikçe de futbol ateşi daha da 
artacak.

Osman
 ÖZTOKMAK

Lig başlıyor

U16 Millî Takımı 
Kayseri’de düzen-
lenen dörtlü tur-
nuvayı lider ola-

rak tamamladı. Ay-yıldızlılar 
turnuvada Romanya, Dani-
marka ve Portekiz ile mücadele etti. 
Kırmızı beyazlılar Romanya’yı 5-1, Da-
nimarka’yı 4-2 yenerken Portekiz’e ise 
3-1 mağlup oldu. 

İLK MAÇA ANTALYASPOR 
DAMGASI 

U-16 Milli Takımı, Kayseri’de düzen-
lenen dörtlü turnuvanın ilk maçında 
Romanya’yı 5-1 mağlup etti. Erciyes 
Yüksek İrtifa Kamp Merkezi sahala-
rında oynanan mücadelede Milli Ta-
kımın gollerini 3. ve 27. dakikalarda 
Ada Yüzgeç, 17. dakikada Hasan Ya-
kub İlçin, 49. dakikada Ali Demirbilek 

ve 90. dakikada Hüseyin Şen kaydetti. 
Romanya’nın tek golü ise 36. dakikada 
penaltıdan Daniel Motintau’dan geldi. 
Karşılaşmayı Genç Milli Takımlar Tek-
nik Koordinatörü Selman Coşkun da 
tribünden takip etti.

EN ÇOK OYUNCU 
ANTALYASPOR’DAN

Antalyaspor, Türkiye U-16 Milli Takı-
mı’na 6 oyuncu göndererek büyük bir 
başarıya imza attı. Kırmızı- beyazlılar, 
Galatasaray, Fenerbahçe, Beşiktaş gibi 
büyük kulüplerin önünde yer alarak, 
U-16 Milli Takımı’na en fazla oyun-
cu gönderen takım oldu. Sadullah Yi-
ğit Kabakuşak, Üveys Yasir Satık, Va-

tan Karanfil, Ramazan Özçelik, Hasan 
Yakub İlçin ve Ali Demirbilek milli ta-
kıma Antalyaspor’dan çağrılan oyun-
cular oldular. 

5 OYUNCU MİLLİ FORMAYI 
TERLETTİ

Milli takımın Romanya ile oynadığı 
maçta 4 oyuncu ilk 11’de maça başla-
dı: Hasan Yakub İlçin, Ali Demirbilek, 
Ramazan Özçelik ve Üveys Yasir Satık. 
Teknik Direktör Selçuk Erdoğan’ın be-
lirlediği ilk 11’de kendilerine yer bul-
dular. Bunun yanı sıra, Antalyasporlu 
bir başka genç yetenek Vatan Karan-
fil de sonradan oyuna dahil oldu. Bu 
sayede 5 Antalyasporlu futbolcu, Ro-

manya karşısında milli formayı giyme 
gururuna eriştiler.

Romanya ile oynanan müsabakada 
görev alan 5 Antalyasporlu oyuncu, 
milli formanın hakkını vererek çok iyi 
oyunlar ortaya koyarken, güzel oyun-
larını skor katkıları ile de süsleyen 
gençler göz doldurdu. Antalyaspor-
lu gençler yaptıkları skor katkıları ile 
de doğru tercihler olduklarını kanıtla-
dılar. Zira mücadelede ilk 11’de başla-
yan Hasan Yakub İlçin ve Ali Demir-
bilek birer gol ve birer asist yaparak 
dikkat çektiler. Oyuna sonradan gi-
ren Vatan Karanfil ise bir asist yapa-
rak skora katkı koyan bir başka Antal-
yasporlu futbolcu oldu.

BU yıl “Paylaşımlı Kamusal 
Alan” teması ve “Paylaşımlı Kamu-
sal Alanlarda Şehri Birlikte Yaşa-
yalım” sloganıyla gerçekleştirilen 
Avrupa Hareketlilik Haftası, Antal-
ya’da çeşitli etkinliklerle 16-22 Ey-
lül tarihleri arasında kutlanıyor. 
Hafta, Antalya Büyükşehir Bele-
diyesi tarafından düzenlenen et-
kinlikler, toplantılar ve eğitimlerle 
dolu dolu geçiyor. Haftanın açılı-
şında gerçekleştirilen “Okuluma 
Bisiklet ile Geliyorum” etkinliğin-
de Döşemealtı Osman Ali Cingöz İl-
köğretim Okulu’ndaki öğrenciler, 
bisiklet sürerek keyifli bir gün ge-
çirdi. Karbon salınımının azaltılma-
sına dikkat çeken etkinlikte öğren-
ciler bisikletle okula gelip, boyama 
alanlarında oyunlar oynadı ve bi-
siklet sürüş eğitimine katıldı.

BİSİKLET TURU DÜZENLENDİ

Avrupa Hareketlilik Haftası kap-
samında, kutlamaların bu yılki 
“Paylaşımlı Kamusal Alan” tema-
sına uygun olarak bir bisiklet turu 
da düzenlendi. Akşam, Atatürk 
Parkı Barbaros Çay Bahçesi karşı-
sında toplanan 8 farklı bisiklet gru-
bundan 90 bisiklet sürücüsü Ka-
raalioğlu Parkı’na kadar bisiklet 
sürerek, farkındalık yarattı.  
HABER MERKEZİ

Antalyasporlu futbolcular
Milli Takıma damga vurdu

U-16 Milli 
Takımında 

forma giyen 
Antalyasporlu 

futbolcular, 
oynadıkları oyun 
ve skor katkıları 

ile dikkat çektiler

FAHRETTİN 
HEPKESKİN

HArekeTlilik zAMAnı
Antalya’da 16-22 Eylül tarihlerinde kutlanacak Avrupa Hareketlilik Haftası, Döşemealtı Osman Ali 

Cingöz İlköğretim Okulu’nda düzenlenen “Okuluma Bisiklet ile Geliyorum” etkinliğiyle başladı
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AntAlyA Yapı Malzemeleri Sanayici ve İş 
İnsanları Derneği (ANTSİAD) Yönetim Kuru-
lu Başkanı İlhan Kurtar, Yönetim Kurulu İda-
ri Sekreteri Nesrin Ayan Özben ve Yönetim 
Kurulu Üyesi Sadık Sercan Önaçan, Akdeniz 
Üniversitesi Mimarlık Fakültesi Dekanı Prof.
Dr. Zuhal Kaynakçı Elinç ve İç Mimarlık Bö-
lüm Başkanı Doç. Dr. Ayşegül Durukan Ars-
lan’a ziyaret ettiler. Başkan Kurtar ziyarette, 
ANTSİAD’ ın  geçmişinin 1988 yılında ku-
rulan TİMDER’e dayandığını, ardından yapı 
sektörü duayenleri tarafından 2004 yılında 
ANTİMDER adıyla kurulduğunu belirterek, 
2024 yılında ise Antalya Yapı Malzemeleri 
Sanayici ve İş İnsanları Derneği adını aldıkla-
rını belirtti.

Başkan Kurtar, Antalya bölgesindeki yapı 
malzemeleri üreticileri, sanayicileri, ithalat-
çıları, ihracatçıları, uygulamacıları ve satıcı-
larını bir araya toplamak, malzemelerin yur-
dumuzda üretilmesine katkıda bulunmak, 
üyeler arasındaki haksız rekabetleri önle-
mek, sosyal, ekonomik, kültürel ve mesleki 
ihtiyaçlara destek vermek, mesleki sorunla-
rın çözümünde yardımcı olmak, üyeler ara-
sında birlik ve beraberliği sağlamak, üyele-
rin ihtiyacı olan nitelikli personelin eğitimini 
sağlamak, eğitim, tanıtım ve seminerler dü-
zenlemek, Antalya ve Akdeniz bölgesinde-
ki ihtiyaçlara ve sorunlara ortak akılla çözüm 
bulmak amacıyla kurulan iş insanları derne-
ği olan ANTSİAD’ın aynı zamanda mesleki 
eğitim konusunda elini taşın altına koymak 
istediğini söyledi.

ANTSİAD Başkanı Kurtar, öğrencilerin te-
orik eğitimlerinin yanında gerek teknik ge-
rekse görsel anlamda fakülte içindeki uygun 
alanlarda görerek ve dokunarak öğrenmele-
rini sağlamak amacıyla Akdeniz Üniversitesi 
Mimarlık Fakültesine Yapı Kütüphanesi kur-
mak istediklerini bu konuda iş birliğine hazır 
olduklarını da ifade etti.

 Prof.Dr. Zuhal Kaynakçı Elinç de ANTSİ-
AD’ın yapı kütüphanesi fikrinin kendilerini 
heyecanlandıran bir fikir olduğunu, geniş bir 
ürün yelpazesi konusunda iş birliğine gidil-
mesinin fakülte ve öğrencileri açısından çok 
yararlı olacağını belirtti. Prof. Elinç, ANTSİ-
AD’ın üyeleriyle organize edeceği ve belirle-
yeceği ürün portföyü ve planlamasının baş-
latılmasından memnuniyet duyacaklarını 
söyleyerek, öğrencilerinin ve öğretim üyele-
rinin yararlanacağı ulaşılabilir uygun alan-
ların belirlenmesi amacıyla konukları ile 
birlikte fakültede incelemelerde bulundu. Zi-
yaretin ardından ANTSİAD Başkanı İlhan 
Kurtar, Mimarlık Fakültesi Dekanı Prof. Dr. 
Zuhal Kaynakçı Elinç ve İç Mimarlık Bölüm 
Başkanı Doç. Dr. Ayşegül Durukan Arslan’a 
günün anısına birer baret hediye etti. 
HABER MERKEZİ

KEPEZ, artık ortak akılla yö-
netilecek. İlçe halkının fikirleri-
nin geliştirilerek, desteklenece-
ği ve hayata geçirileceği Kepez 
Kent Konseyi’nde yeni dö-
nem başladı. Kepez Kent Kon-
seyi’nin yeni dönem ilk genel 
kurulu, Neşet Ertaş STK Mer-
kezi’nde gerçekleştirildi. Kepez 
Kent Konseyi Genel Kuruluna, 
muhtarlar, meclis üyeleri, STK 
temsilcileri ve meslek oda tem-
silcileri katıldı. Genel Kurulun 
açılış konuşmasını gerçekleş-
tiren Kepez Belediye Başkanı 
Mesut Kocagöz, bu toplantının 
kendisi için çok önemli oldu-
ğunun altını çizerek, konseyi 
2010 yılında kurduklarını ha-
tırlattı. Başkan Kocagöz, “ Ara-
dan 14 yıl geçti. 14 yıl sonra 
çok önemsediğim bir konsey 
olduğu için, ortak akla önem 
verdiğim için, başarının anah-
tarının ortak akıl olduğunu dü-
şündüğüm için, Kent Konse-
yini tekrar hayata geçirmek 
istiyorum. Konseyi ve konse-
yin çalışmalarını açık yürekli-
likle her konuda desteklemeye 
hazırım. Kent konseyi demek 
bence ortak akıl demek, bil-
ginin merkezi demektir. Kent 
konseyi demek istişare kül-
türünün gelişmesi demek-
tir.  Hiçbir zaman ben bilirim 
demedim, asla egom olmadı, 

bundan sonrada olmayacak. 
Allahtan da tek dileğim ‘Beni 
kibirden kurtar’ derim. Bu şu 
demektir; Yöneticiler ben bili-
rim demezse, bütün akla açık 
olursa, lütfen sizlerin de moti-
vasyonu tam olsun. Kepez’i be-
raber yönetelim” dedi.

“Yönetmeye var mıyız?” di-
yerek sözlerini sürdüren Baş-
kan Kocagöz, “Kepez İçin ger-
çekten büyük hayallerimiz 
var.  Biz bu yola bu yüzden çık-
tık. Kepez’in çocukları için, Ke-
pez’in kadınları için, Kepez’in 
gençleri için, engellileri için, 
Kepez’in insanları için deği-
şim ve dönüşüm zamanı geldi 
diye düşünüyorum. Kepez, 650 
bin nüfuslu, 55 ilden büyük bir 
kent. Aslında baktığınız da, Ke-
pez’i üç bölgeye ayırırsınız. Al-
tınıova, Dokuma ve diğer ta-
raflarda da sosyal anlamda bir 
şey yok. Biz bunu değiştirece-
ğiz dönüştüreceğiz. Bu değişim 
ve dönüşüme başladık” diye 
konuştu.

Kepez Belediye Başkanı Me-
sut Kocagöz’ün konuşması-
nın ardından genel kurul üye-
lerinin belirlenmesine geçildi. 
Temsilci üyeler arasından ge-
nel kurulun divan başkanlığı-
na Duraliler Mahalle Muhtarı 
Erol Bakırcı, katip üyeliğe Gök-
su Mahalle Muhtarı Gülden 

Yurtlak ve Kütükçü Mahalle 
Muhtarı Meryem Erkal seçildi. 
Kepez Kent Konseyi Yürütme 
Kurulu Listesi oylandı, Başkan 
Mesut Kocagöz’ün önerisi ve 
konsey üyelerinin oy birliği ile 
Kent Konseyi Başkanlığına Ga-
zeteci Ali Buldu seçildi.

ANTALYA’NIN                
GELECEĞİ KEPEZ

Genel Kurul üyelerine te-
şekkür konuşması yapmak 
için kürsüye gelen Kepez Kent 
Konseyi Başkanı Ali Buldu, 
“Kepez’de büyümüş, çocuk-
luğu Kepez’de geçmiş, gece-
konduda büyümüş birisi ola-
rak, Kepez’in her şeyini bilen 
bir kardeşiniz olarak, Kepez 
Kent Konseyi Başkanlığına la-
yık gördüğünüz için çok teşek-
kür ederim. Başta başkanım, 
eski dostum Sayın Mesut Ko-
cagöz’ün önerisi ve sizlerin 
değerli oylarıyla seçilmiş ol-
maktan dolayı hepinize çok te-
şekkür ediyorum. Biliyorum ki; 
hepinizin önerileri bu yönde… 
Çalışma isteğinizle beraber Ke-
pez’e çok güzel eserler kazandı-
racağız, projeler hayata geçire-
ceğiz. Başkanımızın dediği gibi; 
Antalya’nın geleceği Kepez di-
yoruz. Ve hep beraber Kepez’i 
daha yüksek noktalara getire-
ceğiz” dedi. HABER MERKEZİ

ALAnYA Alaaddin Keykubat 
Üniversitesi (ALKÜ) bilimsel 
çalışmalarda çağın önde gelen 
projelerine imza atmaya devam 
ediyor. Son olarak ALKÜ Rafet 
Kayış Mühendislik Fakültesi 
Bilgisayar Mühendisliği Bölümü 
öğretim üyelerinden Dr. Öğr. 
Üyesi Özge Öztimur Karadağ’ın 
“ Takdik-Rob: Bir İnsansı Robo-

tun Taklit Yolu ile Dikkat Temelli 
Derin Mimariler Kullanılarak 
Eğitimi” isimli projesi TUBİTAK 
3501 desteği almaya hak kazan-
dı. Önceden hazır hale getirilmiş 
NAO isimli insansı robota, insan 
hareketlerini tanıma ve bu ha-
reketlere uygun tepkiler verme 
yeteneğini kazandırmak üzere 
yazılımlar yüklenecek. iha

‘Kuğu Gölü’ 
Aspendos’tA

Aspendos Opera ve Bale Festivali Pyotr Ilyich Çaykovski’nin ‘Kuğu Gölü’ balesi 
ile devam ediyor. Romantik ve trajik bir aşk hikayesini anlatan ‘Kuğu Gölü’, 

büyüleyici koreografisi ve etkileyici müzikleriyle sanatseverlere mistik dünyanın 
kapılarını 20 Eylül 2024 Cuma akşamı saat 21.00’de aralamaya hazırlanıyor

Aspendos opera ve Bale Festivali 
devam ediyor. izmir Devlet Opera 
ve Balesi Bale Sanatçıları tarafından 
aspendos antik Tiyatrosu’nda Kuğu 

Gölü balesi sahnelenecek. Antalya devlet 
Opera ve Balesi Orkestra Sanatçıları eşliğinde 
sahnelenecek eserin Orkestra Şefi Tolga Taviş 
olurken, başkemancı Sibel aydın olacak. Prens 
Siegfried ile büyücü Rothbart’ın kuğuya dö-
nüştürdüğü Prenses Odette’in aşkını konu alan 
eser, festivalin üçüncü gecesinde aspendos an-
tik Tiyatrosu’nun büyüsüyle bir araya gelecek. 
Eylül ayı sonunda kadar devam edecek olan 
31. Uluslararası aspendos Opera ve Bale Fes-
tivali biletleri, Antalya devlet opera ve Balesi 
gişeleri ve biletinial.com internet adresinden 
temin edilebilir.

İKİ PERFORMANS

astana Bale Tiyatrosu, 22 Eylül Pazar günü 
saat 21.00’de Aspendos Antik Tiyatrosu’nda 
Carmen ve Tango ateşi adlı performanslarıyla 
seyirci karşısında olacak. Folklorik halk dans-
larını klasik ve modern bale ile harmanlayan 
astana Bale Topluluğu, dünya çapında beğe-
nilen koreografları alberto alonso ve Ricardo 
amarante yönetiminde flamenko ve tango 
performansları sergileyecek.

KAPANIŞ GECESİNDE TOSCA 
SAHNELENECEK

Festivalin kapanışı, 26 Eylül Perşembe günü 
saat 21.00’de Antalya devlet opera ve Balesi 
tarafından sahnelenen Tosca operası ile ger-
çekleştirilecek. Rejisör Yiğit Günsoy’un sahneye 

koyduğu eserde ünlü tenor Paolo Lardizzone, 
Cavaradossi rolü ile sahnede olacak. orkestra 
şefi Lorenzo Castriota yönetimindeki antalya 
ve izmir Devlet Opera ve Balesi orkestraları ile 
koro şefi Mahir Seyrek yönetimindeki antalya 
Devlet Opera ve Balesi Korosu, başlıca rollerde-
ki solistlere eşlik edecek. Floria Tosca rolünde 
nurdan Küçükekmekçi, Mario Cavaradossi 
rolünde Paolo Lardizzone, Il Barone Scarpia ro-

lünde Serhat Konukman, Cesare angelotti ro-
lünde alaaddin ataseven, Il Sagrestano rolün-
de S. Onur alpaslan, Spoletta rolünde Mustafa 
Özşamlı, Sciarrone rolünde M. Yusuf Yıldız, Un 
Carceriere rolünde Yalçın Ünsal ve Un Pastore 
rolünde Melisa inançöz sahnede olacak. Dekor 
ve kostüm tasarımı Gülden Sayıl’a, koreografi 
Özge ay’a, ışık tasarımı ise Mustafa Eski’ye ait.  
haBER MERKEZi 

ANTSİAD, MİMARLIK 
FAKÜLTESİ’NE

YAPI KÜTÜPHANESİ 
KURUYOR

Para kazanma yolları anlatıldı
ANTALYA İş İnsanları Der-

neği’nin (ANTİAD), üyeler ara-
sındaki kaynaşmayı ve iş bir-
likteliklerini güçlendirmek 
amacıyla düzenlediği ‘Sektör 
Toplantıları’ etkinliğinin konu-
ğu Yatırım Uzmanı Mert Başa-
ran oldu. Kent merkezinde bu-
lunan bir otelde gerçekleştirilen 
etkinliğe çok sayıda ANTİAD 
üyesi katıldı. ANTİAD Başkanı 
Bilal Köleoğlu, faiz politikaları, tasarruf tedbirleri ve 
bunlarla ilgili ekonomik gelişmeleri görüşmek ve 
değerlendirmek amacıyla toplandıklarını belirten 
ANTİAD Başkanı Bilal Köleoğlu, “Yeni bir sezona 
başlıyoruz. Yaz döneminden sonra ilk etkinliğimi-
zi Mert Başaran’la yapıyoruz. Türkiye’de gerçekten 
gündemde ses getiren, takip edilen bir ismi ağırla-
maktan onur duyuyoruz. Bu tür etkinliklerin üyele-
rimizin yaptığı ticari alanlarda ve faaliyetlerde özel-
likle enflasyonist ortamda üyelerimiz kendini nasıl 
koruma altına almalı, ne tür yatırımlar yapmalı bu-
nunla ilgili hem bir bilgilendirme toplantısı, aynı 

zamanda bir kaynaşma toplan-
tısı şeklinde yüksek bir katılım-
la gerçekleştiriyoruz” dedi. 

Antalya’da bulunmaktan do-
layı mutlu olduğunu belirten 
Yatırım Uzmanı Mert Başaran 
da, “Antalya çok değerli bir böl-
ge, hem turizm var, hem tica-
ret ve hem de tarım var. Ben 
bugün burada ne anlatacağım 
derseniz, Türkiye’de unutulmuş 

ticaretin bazı sırları var. Özellikle tasarruf çok unut-
turuldu. Özellikle de yeni büyüyen nesle, gençle-
re bu çok unutturuldu. Hem buradaki iş insanları-
na ve çocuklarına faydası olsun, hem de gelecekte 
şirketlerin devamlılığı açısından tasarrufun önemi-
ni, nereye yatırım yapmak gerekir, geleceğimizi na-
sıl yönlendirmemiz lazım, nasıl yatırımlar yapma-
mız lazım, bunları anlatacağım. Bu aralar insanlar 
genelde maalesef ticareti değil de borsayı merak 
ediyorlar. Kısa vadede biraz daha paramızı çoğaltı-
rız, bu enflasyon ortamında paramızı nasıl koruruz, 
bunu konuşuyorlar” dedi. İHA

Kepez, ortak 
akılla yönetilecek

Kepez Kent Konseyi’nin yeni dönem ilk genel kurul toplantısına 
katılan Başkan Mesut Kocagöz, “Kepez’in kent konseyinde sizlerin 

fikirleri, raporları ve uyarıları bizim pusulamız olacak” dedi

TÜBİTAK 
destekli 

robot
projesi
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